
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2010. december 3-án 09:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott üléséről 

 
       A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak:      
         

Tóth István     Gárdony Város polgármestere 
Wagner Péter   Nadap Község polgármestere 
Takács János   Pákozd Község polgármestere 
Oláhné Surányi Ágnes         Velence Város polgármestere 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi   Sukoró Község polgármestere 
Dr. Farsang Zoltán                              Kápolnásnyék Község polgármestere 
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika Pázmánd Község polgármestere 
 
A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 

 
Kurcz Mária   Vereb Község polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona    Zichyújfalu Község polgármestere 

 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
 
Galambos Zsuzsanna Gárdonyi Kistérségi Iroda mb. irodavezető 

 
         Jegyzőkönyvvezető: 

Ható Csilla                                 Gárdonyi Kistérségi Iroda  
 
 
Napirendek: 
 
A „területfejlesztésről és területrendezésről” szóló 1996. évi XXI. tv. 10/A 9-10/G §- ban 
foglalt szabályok szerint Kistérségi Fejlesztési Tanácsként jár el a következő napirendek 
tekintetében: 
    
1./ Javaslat a VKTKT 2011. évi költségvetési koncepciójának elfogadására vonatkozóan. 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
A „települési önkormányzatok többcélú kistérségi társulásáról” szóló 2004. évi CVII. tv. 
alapján tárgyalandó napirendek: 
 
2./ Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda magasabb vezetői megbízására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
3./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 2010.évi 
költségvetésének módosítására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 



Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
4./ Javaslat  a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat alapító okiratának 
módosítására  vonatkozóan   
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
5./ Javaslat a VKTKT belső ellenőrzési kézikönyvének elfogadására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
6./ Javaslat a VKTKT Társulási Megállapodásának módosítására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
7./ Javaslat a VKTKT Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
8./ Javaslat a kápolnásnyéki Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és AMI 
akadálymentesítése tárgyában indított közbeszerzés eredményére vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
9./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és AMI pedagógiai 
programjának módosítására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
10./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és AMI pedagógiai 
programjának módosítására vonatkozóan 
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
11./ Javaslat a VKTKT 2011.évi munkatervének elfogadására vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
12./ Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda telefonhasználati szabályzatának módosítására 
vonatkozóan  
Előadó: Tóth István elnök 
Szavazati arány: 5 igen és a lakosság 45%-a 
 
13./ Tájékoztató a Gárdonyi Kistérségi Iroda szerződéseiről  
Előadó: Tóth István elnök 
 
14./Tájékoztató a Közkincs Kerekasztal 2011. évi feladatairól 
       Előadó: Tóth István elnök 
 
15./Jelentés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 



Előadó: Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 
 

16./ Tájékoztató a két ülés között történtekről 
Előadó: Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 
 
17./ Egyebek 
 
Tóth István: tisztelettel köszöntöm a tanács tagjait, a szervezet tagjait és az érdeklődőket. 
Megállapítom, hogy a tanács határozatképes, felkérem hitelesítőnek Ágnest, Velence 
polgármesterasszonyát, aki elfogadja a hitelesítő személyét, kérem kézfeltartással jelezze. 
Köszönöm. Megállapítom, hogy egyhangúlag elfogadtuk. A napirend módosításában akkor 
annyit kérnék, hogy az 1-es napirenddel, a koncepció elfogadásával várjuk meg Pázmánd 
polgármesterasszonyának megérkezését. Egyebek napirendként vegyük fel a múltkori 3. 
napirend újratárgyalását, amikor arról döntöttünk, hogy december 15-ig két részt be kell 
fizetni minden települési önkormányzatnak, normatíva-kiegészítésről beszélek, amit akkor 
nagy dirrel-dúrral szavaztunk, de akkor sejtettük, hogy sokaknak ezzel lesz problémája, mint 
kiderült, vannak, ezért erről kaptunk is egy levelet 3 polgármester aláírásával, amit majd még 
külön megbeszélünk, 2-es egyebek, Mozdulj, Velencei-tó! itt van az anyag, és van a TIOP 07-
es pályázat, ahol egy közbeszerzési eljárással nem lehet lebonyolítani a közbeszerzési 
feladatokat, tehát kettővel kell. Majd erről akkor beszélünk. Tehát akkor ez lenne a napirend 
módosítás, aki a napirendek módosításával egyetért, kérem jelezze. Megállapítom, hogy 
egyhangú szavazással döntöttünk. Ezek alapján kezdjük akkor a 2-es napirenddel.  
 
2./ Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda magasabb vezetői megbízására vonatkozóan  
 
Tóth István: javaslat a Gárdonyi kistérségi Iroda magasabb vezetői megbízására 
vonatkozóan. Megkaptátok az anyagot, a megbízásban van pontozott rész, az elnökséggel 
beszéltünk arról, hogy mi kerüljön a pontozott részbe, Zsuzsa légy szíves akkor pontosan 
idézd! 
 
Galambos Zsuzsanna: akkor ami hiányzott, ez a közalkalmazotti jogviszony időtartama, ez 
határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony és a munkakör nem volt megnevezve, a 
munkakörbe került be, hogy területfejlesztési vagy közoktatási referens. Tehát amit el kell 
látni még feladatként. Ami még hiányzott, az időpontok, hogy mikortól meddig hirdetjük 
meg. Tehát február 1-től tölthető be, január 10-ig lehet a pályázatokat beadni. 
 
Tóth István: akkor amit a Zsuzsa mondott, akkor a következőképpen tudom összefoglalni, a 
kistérségi iroda vezetőnek valamilyen munkahelyre kell érkeznie, ami az alapszabályunkban 
rögzítve van. Olyan, hogy területfejlesztés, ilyen van, és közoktatási referens is van. Tehát 
olyan pályázókat várunk, akik ebből a kettőből valamelyiknek megfelelnek. Kinek van ezzel 
kapcsolatban kérdése, észrevétele? Január 10. és várhatóan februártól lenne kinevezett 
vezetője a hivatalunknak.  
 
Dr. Farsang Zoltán: akkor így megy ki a pályázat? 
 
Tóth István: így. Zoli mondjad most, hogy mi az észrevételed? 
 
Dr. Farsang Zoltán: csak azt kérdezném, hogy akkor más kritériumok nem szükségeltetnek? 
 
Galambos Zsuzsanna: benne van, pályázati feltételekben.  



 
Dr. Farsang Zoltán: azt olvastam, azon kívül.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: a kipontozottat mondta el. A többi ott van benne.  
 
Dr. Farsang Zoltán: tehát a végzettség,  
 
Tóth István: minden itt van benne.  
 
Dr. Farsang Zoltán: igazgatási nem kell?  
 
Oláhné Surányi Ágnes: nem előírás. Benne van a szakmai gyakorlat. 3 éves szakmai 
gyakorlatot előír.  
 
Tóth István: látom, hogy kétségek úrrá lettek benned. 
 
Dr. Farsang Zoltán: nem csak annak idején azt mondtuk, hogy akkor tényleg olyan ütőképes 
valaki legyen, aki megfelel ennek.  
 
Tóth István: ez sikerült minden alkalommal. Én akkor szavazásra teszem fel a kérdést. Aki 
ezt a pályázati kiírást elfogadja, kérem kézfeltartással jelezze. Köszönöm, megállapítom, hogy 
egyhangú szavazással elfogadtuk. Visszakerül, amit a múltkor levettünk napirendről a VEPSZ 
költségvetésének módosítására vonatkozóan.  
 

A VKTKT 111/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 

Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
Tanácsa – a „közalkalmazottak jogállásáról” szóló 1992. évi 
XXXIII. törvény 20/B. §. alapján – nyilvános pályázatot 
hirdet a Gárdonyi Kistérségi Iroda magasabb vezetői 
megbízására az alábbiak szerint: 
 

Pályázati felhívás 
a Gárdonyi Kistérségi Iroda magasabb vezetői 

megbízására. 
 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Tárulási Tanácsa pályázatot hirdet a Társulás 
munkaszervezetének, a Gárdonyi Kistérségi Iroda 
magasabb vezetői megbízására. 
A meghirdetett beosztás megnevezése: Irodavezető. 
 
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: 
határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony, 
munkakör: területfejlesztési -  vagy közoktatási referens  
 
Foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő. 
 
A vezetői megbízás időtartama: a magasabb vezetői 
megbízás határozatlan időtartamra szól. 
 



A munkavégzés helye: Fejér megye, 2481 Velence, 
Balatoni út 65. sz.  
 
A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással 
járó lényeges feladatok: önkormányzati közös 
feladatellátás szervezése, területfejlesztési - vagy 
közoktatási referensi  feladatok ellátása, s a Velencei-tó 
Környéki Többcélú Kistérségi Társulás munkaszervezeti 
tevékenységének szervezése, koordinálása, döntés 
előkészítés és végrehajtás. 
 
Illetmény és juttatások:  
 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a 
„közalkalmazottak jogállásáról” szóló 1992. évi 
XXXIII. tv., valamint a 77/1993. (V.12.) Korm. rendelet 
rendelkezései az irányadók. 
 
Pályázati feltételek: 
 

- büntetlen előélet, 
- főiskolai vagy egyetemi végzettség, 
- vagyonnyilatkozati tételi eljárás lefolytatása, 
- nem áll a foglalkozás gyakorlásától eltiltás hatálya alatt, 
- gépjárművezetői jogosítvány, 
- számítógépes ismeret. 

 
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 
 

- képviselőtestületi hivatalban szerzett legalább 3 éves 
szakmai gyakorlat, 

- államigazgatási, jogi, pénzügyi, közgazdasági végzettség,  
- jogi vagy közigazgatási szakvizsga,  
- államháztartási tapasztalat,  
- területfejlesztési/településfejlesztési területen szerzett 

legalább 3 éves gyakorlat, 
- közbeszerzési referensi végzettség, 
- oktatási területen szerzett gyakorlat,  
- vezetői gyakorlat.  

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 

- részletes szakmai önéletrajz, 
- az iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló 

oklevelek másolata (az eredetit a meghallgatáson kell 
bemutatni), 

- jogosítvány másolata, számítógépes ismeretet igazoló 
irat, 

- 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, amely 
igazolja azt is, hogy nem áll a foglalkozás gyakorlásától 
eltiltás hatálya alatt 



- szakmai elképzeléseket, a vezetésre, fejlesztésre 
vonatkozó program, 

- hozzájárulás a személyes adatok kezeléséhez a 
pályázattal összefüggésben, 

- nyilatkozatot, hogy a pályázat zárt vagy nyílt ülésen 
történő tárgyalását kéri 
 
A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 
A munkakör a pályázatok elbírálását követően 2011. 
február01-től tölthető be. 
 
A pályázat benyújtásának határideje: 2011. január 10. 
 
A pályázattal kapcsolatban további információt nyújt: - 
előzetes időpont egyeztetést követően -  
Tóth István Társulási Tanács elnöke, 2483 Gárdony, 
Szabadság u. 20.-22.  
Telefon: 22/589-572, 22/589-573 
Email: titkarsag@gardony.hu 
 
A pályázatok benyújtásának módja: 
 
Pályázatot írásban, postai úton az alábbi címre kell 
benyújtani: Gárdonyi Kistérségi Iroda,  
2481 Velence, Balatoni út 65. sz. 
 
Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban 
szereplő azonosító számot: …./2010., valamint a 
munkakör megnevezését: Irodavezető (magasabb 
vezetői megbízás). 
 
A pályázat elbírálásának határideje: pályázati 
határidő lejárta utáni első Társulási Tanács ülésén 2011. 
január 25-ig.  
 
A pályázati kiírás további közzétételének helye, 
ideje:  
 

- www.velencei-to.hu honlapon 
- Gárdonyi Kistérségi Iroda székhelye (2481 Velence, 

Balatoni út 65. sz..), 
- A Társulási Tanács tagjai Polgármesteri Hivatalaiban 

hirdetőtáblán történő kifüggesztés.  
 
Egyéb információk a pályázattal kapcsolatosan: 
 

- A kinevezés 4 hónap próbaidővel történik. 
- A munkáltató lakást nem tud biztosítani. 



- A szakmai önéletrajzot, valamint a szakmai 
elképzeléseket CD-n is csatolni kell. 

 
II. 
 

A Társulási Tanács felkéri a Társulási Tanács elnökét, hogy a 
pályázati felhívás megjelentetéséről gondoskodjon oly 
módon, hogy a pályázat benyújtására a megjelenéstől 
számított 30 nap rendelkezésre álljon. Amennyiben a KSZK 
megjelenés időpontja későbbi keletű, úgy a pályázat 
benyújtási határidő a 30 nap figyelembe vételével módosul 
azzal, hogy az elbírálási határidő módosulásánál 10 naptári 
napot kell figyelembe venni. 

 
 
3./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 2010.évi 
költségvetésének módosítására vonatkozóan  
 
Tóth István: az elnökségben még reggel megbeszéltük ezt a kérdést, tulajdonképpen a 
feltüntetett összeg felét én kérem, hogy kifizethesse a VEPSZ irodavezető a dolgozóknak. 
Erről múltkor megállapodtunk, jutalomként, a másik felével pedig én kérem, hogy a VEPSZ 
úgy gazdálkodhasson, hogy a meglévő objektumot ha sikerülne elcserélni a szemközt lévő 
résszel, tehát ahol most lakik a VEPSZ, vele szemben van a KDRFÜ-nek az irodája, két 
dolgozónak, január 1-től tudjuk, hogy a dolgozók munkaviszonya megszűnik. Bízom benne, 
hogy legalább az egyikük utána újra itt feladatot kap, de akkor elég lenne ezen az oldalon neki 
az iroda és akkor a VEPSZ hozzájutna egy nagyobb, két részből álló irodához. A VEPSZ még 
kérte a raktárat is, ahol a TIOP pályázat anyagai vannak, az elnökségben egyértelmű volt az 
állásfoglalás, hogy ennek a biztosítását ebben a pillanatban nem tudjuk megoldani. Ugyanis 
ez a TIOP anyag olyan fontos anyag, amit nap, mint nap forgatni kell, és ennek , mondjuk 
úgy, hogy a raktárak élmezőnyében kéne lennie, nem valahol kinn a sufniban. Ha találunk egy 
jobb megoldást, akkor ezt is megoldjuk, de te is nézzél körül, hogy itt valahol találunk- e egy 
raktárt, ami neked is nagyon fontos lenne. És akkor azt mondanánk, hogy ezt az összeget 
fordítsd annak a résznek a kialakítására, pluszban, ha még van egyéb pénz akkor részben és 
egészben segítsd, hogy a folyosón a beléptető rendszer, ami majd kiépül, azt tudd 
finanszírozni ebből, és akkor a társulás és az elnökség eltekintene annak a megállapodásnak 
az érvényesítésétől, ami a megalakuláskor arról szólt, hogy a plusz bevételek felét a társulás 
leveheti a VEPSZ-től. Ha ez most egy egyszeri alkalom, ha ezeket a pénzeket ezekre fordítod, 
akkor ettől most a társulás eltekintene. Körülbelül ez volt az elképzelés.  
 
Szatmáriné Mályi Nóra: köszönöm szépen, nekem ez teljesen elfogadható. Én egyet kérek. 
Én Ágnest már megkerestem. Kérem a többi polgármestert is, hogy ha tudnának olyan 
helyiséget számunkra biztosítani, amelyik könnyen elérhető, megközelíthető a szülők 
számára, mert kölcsönzőt szeretnénk, meg szolgáltatásokat szeretnénk nyújtani. Ezt nem lehet 
egy olyan helyen, ahova egy nap kétszer megy be, meg ki a busz. Olyan helyen keresünk 
helyiséget, ahol szolgáltatni tudunk. Úgyhogy ebben kérem a segítségüket.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: tőlem nem ezt kérted. 
 
Szatmáriné Mályi Nóra: én helyiséget kértem.  
 



Oláhné Surányi Ágnes: irodát kértél. Nagy különbség van közte. A bérleti díj az egyértelmű, 
de a szolgáltató helyiséget, raktárat vagy irodát akarsz, az három különböző dolog. Mindegy, 
csak mondd meg, hogy mit akarsz. Szolgáltató helyiséget, most jelen pillanatban? 
 
Szatmáriné Mályi Nóra: nekem bármelyik jó. Bármelyiket tudom úgy költöztetni, hogy 
megfelelő legyen. Nekünk nagyon-nagyon súlyos helyiséggondjaink vannak.  
 
Wagner Péter: egy kell, vagy településenként? 
 
Szatmáriné Mályi Nóra: nem, nem egy.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: itt helyben kell valamit megoldani.  
 
Szatmáriné Mályi Nóra: igen, itt elérhető közelben. Köszönöm szépen.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: de akkor ugye egyértelmű az, hogy akkor az ajtó rendszer és egyéb 
rendszer az az elsődleges teljes egészében.  
 
Tóth István: amennyiben lesz rá pénz, igen.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: ebből a pénzből, mert sem a társulásnak, sem a kistérségnek nem 
lesz erre külön pénze. Tehát, hogy egyértelmű legyen.  
 
Szatmáriné Mályi Nóra: természetesen igen.   
 
Oláhné Surányi Ágnes: csak, hogy pontosítsuk. Az az első, a többi az utána.  
 
Szatmáriné Mályi Nóra:hát nem tudom, azért én nem egészen gondoltam, hogy csak az ajtó.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: én tudom, hogy te nem így gondoltad.  
 
Szatmáriné Mályi Nóra: én azt gondolom, hogy nekünk, jó. Erről majd a polgármesterek 
döntenek.  
 
Tóth István: én úgy gondolom, hogy érthető volt, részben és egészben, ha lesz pénz, akkor 
egészben, ha nem akkor részben. Most, hogy mennyi plusz pénz van, erről nyilatkozni nem 
tudunk. Nekik nyilvánvalóan az az elsődleges, hogy áttelepüléskor azok az irodák 
használhatók legyenek. Valószínű, hogy fog maradni pénz arra, hogy az ajtó is belekerüljön. 
De azért én úgy gondolom, hogy azért az is fontos, hogy ha ők áttelepülnek, azt rendbe tudják 
tenni. Nyilvánvalóan. És hát nem is tartanám igazságosnak, hogy az egyik résztvevőnk, aki a 
teljes költséget elvigye, ugye, mert itt van más is. Itt van a Leader, meg itt vagyunk mi is 
végeredményben, tehát adja úr isten, hogy mások is beszálljanak egy kicsivel. Ha lesz rá 
pénz, akkor te ígéretet tudsz arra adni, hogy azt is meg fogjátok csinálni. Erről van szó.  
 
Szatmáriné Mályi Nóra: így van.  
 
Tóth István: tehát akkor a javaslat az, hogy az 50 %-ot oszthassák ki, a másik 50 % most 
kerüljön oda a VEPSZ-hez, és ő ebből ezeket a feladatokat oldja meg. Amennyiben még 
egyéb pénzek is vannak, akkor mindezekre, amikről beszéltünk, sor kerülhet. Ez előre lépés 
lesz, mert akkor nem a tanácsnak kell kaput ajtót, jelzőrendszert építeni, hanem természetesen 



a VEPSZ jelentős összeggel, vagy az egésszel beszáll. Erről majd még beszélünk velük, 
amikor látjuk, hogy pontosan mennyi pénzük maradt.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: nyilvánvalóan a Nóra árajánlatokat fog kérni, mert az irodák 
használhatók, nem kell átépíteni semmit, gondolom egy tisztasági meszelés kell. Valamilyen 
konzultáció legyen köztetek, hogy mit akar megoldani és mit nem, hogy úgy gazdálkodjunk.  
 
Tóth István: úgy nem fogja a Nóra csinálni, hogy felszedi a padlót, és csak azért is arra fogja 
költeni a pénzt, hogy ne maradjon az ajtóra. Ezt folyamatosan nyomon fogjuk követni. Én 
akkor tenném a határozati javaslatot úgy, hogy a felét ezek szerint kioszthatja, a másik fele 
meg az átadott irodák rendbetételére, és az ajtóra kerüljön, de valószínű, hogy hozzátesszük, 
hogy egyéb pénz is marad, és az ajtót is tudjátok finanszírozni. Aki ezt így elfogadja, 
kézfeltartással jelezze. Köszönöm, megállapítom, hogy egyhangú szavazással döntöttünk.  
 

A VKTKT 112/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 
 
A VKTKT Társulási Tanácsa a VEPSZ 2010. évi 
költségvetését az alábbiak szerint módosítja:  
 
 
A 2010. évi költségvetés nem tervezett, többlet 

bevételeinek ( 1.892.700.- Ft)  50 %-a ( 946.350 Ft.-) a  

minőségi munka elismerésére a VEPSZ alkalmazottai 

között kerül felosztásra   jutalomként, célprémiumként.  

Az összeg másik 50 %-a ( 946.350 Ft.-) céltartalékként 

kerül elkülönítésre a VEPSZ 2010.évi költségvetésében, 

úgy, hogy kötelezettségvállalással terhelt 

pénzmaradványként kerül a 2011. évi költségvetésébe 

visszatervezésre. Ezen összeg a GKI költségvetésében 

jelenik meg, amennyiben a VEPSZ székhelye továbbra 

is a jelenlegi marad. Ha nem, akkor a VEPSZ 

költségvetésében marad.  

A Tanács felkéri a VKTKT gazdasági vezetőjét, hogy a 

VEPSZ költségvetését a fentiek szerint módosítsa. 

  

 

 

Felelős: Tóth István elnök 

              Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 

              Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető 



 

Határidő: azonnal 

 
 
 
 
Én lehetőséget adtam a szemben ülő házaspárnak, hogy pár percben elmondják, hogy milyen 
tevékenységet folytatnak, és mivel a hölgy előrehaladott állapotban van, tehát hamarosan 
gyerek születik, én kérném, hogy egy rövid szünet keretében hallgassuk meg az ő karitatív 
tevékenységükről szóló beszámolót. És ezzel egy nagyon értékes tevékenységet folytatnak. 
Mi Gárdonyban adtunk nekik lehetőséget, egy irodát, amit az egész kistérségben szeretnének 
folytatni. Ha én kérhetem azt a tanácstól, hogy pár percben elmondják, hogy mivel 
foglalkoznak.  
 
Dr. Palcsik Tamás Kinga: Dr. Palcsik Tamás Kingának hívnak, és az Egészségdokk nevű 
közhasznú alapítvány nevében vagyunk most itt Önök között. Nagyon szépen köszönjük a 
lehetőséget és hogy meghallgatnak minket. Ez egy elsősorban drogprevenciós alapítvány, 
amit létrehoztunk itt azzal a szándékkal, hogy a tóparton legyen ilyen fajta tevékenység is, 
legyen ellátva az a kallódó ifjúság, akikkel már a korábbi tapasztalataink alapján 
mindenképpen foglalkozni kell itt a térségben. 4 évig vezettük a gárdonyi református 
csoportot a férjemmel és ott már voltak olyan tapasztalataink, hogy erre már óriási szükség 
van. Rengeteg fiatal kapcsolódott ilyenfajta problémákkal a csoporthoz. Ekkor határoztuk el 
azt, hogy létrehozzuk ezt a szervezetet. Ez egy civil kezdeményezés, Velencén is él egy 
házaspár, akik szintén a csapat részét képezik. Én magam pedagógus vagyok, irodalom szakos 
tanár, doktoráltam irodalomelméletből, és az érintettségem az az, hogy a férjem régóta 
foglalkozik drogbetegekkel, drogfüggőkkel, és így kapcsolódtam be én is, hogy mellette, 
illetve az ifjúsági munkám tapasztalatai alapján kezdtük el a tevékenységet. Amit csinálunk, 
iskolai prevenciókat próbálunk szervezni. 3 pályázatot sikerült is tető alá hoznunk még a 
tavasszal, és a kápolnásnyéki iskolával meg is nyertük ezt a pályázatot, úgyhogy ott el is 
kezdődött egy prevenciós program, amely az egész év során működni fog. 3-400 diákot 
fogunk ezzel a programmal eléggé mélyrehatóan ötször 45 percben osztályonként elérni a 
prevenciós tevékenységünkkel. Szülőcsoportot szerveztünk Gárdonyban, nagy szükségét 
látjuk annak, hogy családi problémaként kezeljük ezt a kérdést, és megpróbálunk a szülök 
felvilágosításával önismereti segítségnyújtással a nevelésben kicsit támogatást nyújtani a 
szülőknek. Egyelőre ennyi jut eszembe, átadom a szót a férjemnek, hogy a szakmai részről 
egy pár szót még mondjon Önöknek. Köszönöm szépen.  
 
Palcsik Tamás Zsolt: én Palcsik Tamás Zsolt vagyok. Ahogy Kinga említette, szociális 
munkásként dolgozom a ráckeresztúri drogterápiás otthonban, 8 éve foglalkozom egyébként 
szenvedélybetegekkel. Az alapítvány működése egyelőre pályázatokból van megoldva, csak 
ezzel az a helyzet, hogy én részt veszek ebben, minisztériumi szakértőként, és látom, hogy 
mennyire nincs pénz. Ugye emiatt történik az, hogy beadunk három pályázatot három 
iskolából, és abból csak egy nyer, mert hogy a keretösszeg többszörösét kérték nyilvánvalóan, 
amit szeretnénk még, hogy valamiféle programot, egyelőre a gárdonyi általános iskolában és 
Agárdon a gimnáziumban nyújtani, azt nyilván nem olyan részletességgel, mint amilyenre 
Kápolnásnyéken van lehetőség. Van egy interaktív drogprevenciós kiállítás, amit el 
szeretnénk hozni Gárdonyba, ezzel kapcsolatban majd fogjuk Önt keresni, mert szükség van 
egy bizonyos létszámra akik látogatni fogják ezt a kiállítást.  
 



Dr. Palcsik Tamás Kinga: és hát azért vagyunk itt, hogy egy kicsit ki tudnánk a 
tevékenységünket terjeszteni a többi településre is, arra szeretném még felhívni a figyelmet, 
hogy jövő héten pénteken, december 10-én a gárdonyi irodánknak a hivatalos megnyitó 
ünnepségét tartjuk, amire mindenkit szeretettel meghívunk. Az idő rövidsége miatt e-mailon 
fogunk tudni meghívót küldeni. Szórólapot fogadjanak el tőlünk, ez a már a célcsoportunknak 
szól, pályázati pénzből készült. Az elérhetőségünk is rajta van. Van honlapcímünk is, és 
szeretnénk kérni, hogy a saját irodájukban is, a saját településükön is helyezzék ki, ha erre 
megkérhetjük önöket. És hát hoztunk egy ki ízelítőt arról is, hogy például a kápolnásnyéki 
iskolában is hogyan zajlik. Azt is fel tudjuk ajánlatni, hogy a települések iskoláival közösen 
pályázunk. Mi a pályázatot a kápolnásnyéki iskola számára megírtuk, ezek olyan pályázatok, 
amit az iskola saját maga pályáz meg, szakmai szervezet nem, de azzal is szeretnénk segíteni, 
hogy a pályázatírási processzus, meg az elszámolás, azt felvállalja az alapítvány az iskolák 
helyett, és nyilván a program szakmai megvalósítását is mi megtesszük. Mert tudjuk azt, hogy 
az iskoláknak elég nehéz helyzete van így is, nemhogy pályázatokkal bíbelődni, úgyhogy 
ezzel is szeretnénk könnyíteni. És köszönjük szépen, hogy meghallgattak.  
 
Galambos Zsuzsanna: köszönjük, én az iroda nevében szeretném felajánlani a honlapon való 
megjelenést, tehát hogy ha bármi hírük van, vagy akár a honlapra való hivatkozást, akkor 
küldjék el a központi emailcímre, és akkor felkerül. 
 
Dr. Palcsik Tamás Kinga: nagyon szépen köszönjük.  
 
Tóth István: köszönjük szépen, hogy eljöttetek. Akkor a negyedik napirendre térünk.  
 
4./ Javaslat  a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat alapító 
okiratának módosítására  vonatkozóan   
 
Tóth István: itt van-e valami észrevétel?  
 
Galambos Zsuzsanna: az az igazság, hogy az oktatási bizottság nem tudott összeülni a 
hóhelyzet miatt, és azt kérte az elnök asszony mindenkitől, hogy írásban tegyen észrevételt. 
De nem tettek ehhez kötődően. Senki nem emelt semmit ellene.  
 
 Tóth István: mindenki tudja, hogy miről van szó, akkor aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem jelezze. Egyhangú szavazással elfogadtuk.  
 

A VKTKT 113/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a 

VKTKT által fenntartott VEPSZ alapító okiratát az  

alábbiak szerint  módosítja:  

Szakszolgálati feladatok:  

- gyógypedagógiai tanácsadás, korai fejlesztés, gondozás 

- fejlesztő felkészítéssel.  

Szakmai szolgáltatás: 



- szaktanácsadás (oktatási, pedagógiai módszerek 

megismertetése és terjesztése)  

- pedagógusok képzésének, továbbképzésének és 

önképzésének segítése, szervezése. 

 

Felelős: Tóth István elnök  

             Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 

             

Határidő: 2011. január 01.  

 

5./ Javaslat a VKTKT belső ellenőrzési kézikönyvének elfogadására vonatkozóan 
 

Tóth István: akkor máris az ötödik napirendre térünk. Akinek volt ideje, és tanulmányozta a 
többcélú kistérségi társulás belső ellenőrzési kézikönyvét, annak lehetnek fogalmai arról, 
hogy mi van ebben az anyagban, én tanulmányoztam, elfogadásra jónak tartom, ítélem. Ha 
valaki talált benne olyan részleteket, amit szeretne megkérdőjelezni, akkor most mondja.  
 
Wagner Péter: a pénzügyi bizottság álláspontját tudom, mert nekünk is a meghívóban házi 
feladat volt, miután ugye elfogadtuk a múltkor a belső ellenőrzési tervet, én sem olvastam ezt 
a kézikönyvet, és a vállamat vonogattam. Tehát elfogadásra javasoljuk mi is.  
 
Tóth István: akkor kérném, hogy  a határozati javaslatot fogadjuk el. Elfogadtuk. 6-os. 
 

 
A VKTKT 114/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a 

jogszabályi kötelezettségeknek eleget téve elfogadja az 

előterjesztés mellékletét képező belső ellenőrzési 

kézikönyvet, melynek  jóváhagyására a munkaszervezet 

vezetője jogosult. 

 

 

 

Felelős: Tóth István elnök 
               Galambos Zsuzsanna mb. munkaszervezet 
vezető 
 
Határidő: azonnal 

 



 
6./ Javaslat a VKTKT Társulási Megállapodásának módosítására vonatkozóan 
 
Tóth István: Zsuzsa kérlek, habár mindenki tudja, hogy miről van szó, de azért légy szíves, 
ha van valami egyéb kiegészítenivaló, akkor mondd. Mindenki olvashatta. 
 
Galambos Zsuzsanna: tulajdonképpen én összefoglaltam azt, ami miatt szükséges, egyrészt 
bent van a társulási megállapodásban, hogy az önkormányzati választásokat követően 6 
hónapon belül aktualizálni kell a társulási megállapodást és az SZMSZ-t. Átolvastam, és ahol 
úgy láttam, vannak ahol adatok, vannak ahol nevek miatt. Elsődleges az a közoktatási 
bizottság létszámának a meghatározása. Tehát, hogy az 9 fő helyett 5 fő lesz. Tehát ez volt az 
elsődleges szempont, a többi az adminisztratív. Változott a közig hivatal neve, változtak 
létszámok, változtak polgármesterek. Ezt tartalmazza a kiküldött anyag, a táblázat.  
 
Tóth István: én javaslom, hogy fogadjuk el a határozati javaslatot. Aki egyetért, jelezze. 
Megállapítom, hogy elfogadtuk.  
 
Galambos Zsuzsanna: és ez lesz az 5-ös számú módosítás, és megkérjük az ügyvédasszonyt, 
hogy foglalja egységes szerkezetbe.  

A VKTKT 115/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 

A VKTKT Társulási Tanácsa a VKTKT Társulási 
Megállapodását a Társulási megállapodás VI. 2.3 pontja 
alapján  az alábbiak szerint módosítja:  

 
Módosítás helye Eredeti szöveg Módosított szöveg 
4. o. 6.2.  Lakosságszám aktualizása a 

2009. 01.01. és a 2010. 
01.01.-i adatokkal 

7. o.  7.   Népességszám aktualizálása 
2010. 01. 01-i adatokkal 

9. o. 1.6.2. Közép-Dunántúli Regionális 
Közigazgatási Hivatal 

Fejér Megyei Közigazgatási 
Hivatal 

24. o.  … 9 tagú Közoktatási 
bizottságot 

…5 tagú Közoktatási 
bizottságot 

25. o. 12. 4.  Egészében áttekintendő 
26. o. 1. 3. Közép-Dunántúli Regionális 

Közigazgatási Hivatal 
Fejér Megyei Közigazgatási 
Hivatal 

27. o. 1. 8. …ülések jegyzőkönyvét az  
ülést követő 8 napon belül… 
megküldi… Közép-
Dunántúli Regionális 
Közigazgatási Hivatal 
vezetője részére 

…ülések jegyzőkönyvét az  
ülést követő 15napon belül… 
megküldi Fejér Megyei 
Közigazgatási Hivatal 
vezetője részére 

60. o.  1. sz. melléklet Velencei-tó Környéki 
Pedagógiai Szolgálat 

Velencei-tó Környéki 
Egységes  Pedagógiai 
Szakszolgálat 

 
 



A Tanács felkéri dr. Szekercés Annát, hogy az  V. 
számú  módosításokat is tartalmazó egységes 
szerkezetbe foglalást 2010. december 31-ig készítse el. 
 
A Tanács felkéri a társult önkormányzatok 
polgármestereit, hogy az egységes szerkezetbe foglalt 
Társulási Megállapodás elfogadásáról 2011. január 31-ig 
hozzanak határozatot, és azt 2011. február 15-ig 
juttassák el a Gárdonyi Kistérségi Irodába.  
 
Felelős: Tóth István elnök , Gárdony Város 
Polgármestere  
             dr. Farsang Zoltán - Kápolnásnyék Község 
polgármestere 
             Füzesiné Kolonics Ilona - Zichyújfalu Község 
polgármestere 
             Kurcz Mária - Vereb Község polgármestere 
             Mészárosné Hegyi Gyöngyi Éva - Sukoró 
Község polgármestere 
             Oláhné Surányi Ágnes – Velence Város 
polgármestere 
             Takács János - Pákozd Község polgármestere 
             Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika –
Pázmánd Község Polgármestere  
             Wagner Péter - Nadap Község polgármestere 
 
              Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 
 

 
7./ Javaslat a VKTKT Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 
vonatkozóan 
 
Tóth István: a 7-es napirend, az SZMSZ módosítás. SZMSZ helyzet ugyan ez. Egyhangú 
szavazással elfogadtuk.  
 

A VKTKT 116/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 
 
A VKTKT Társulási Tanácsa a VKTKT  Szervezeti és 
Működési Szabályzatát a Társulási megállapodás VI. 2.3 
pontja alapján  az alábbiak szerint módosítja:  

 
Módosítás helye Eredeti szöveg Módosított szöveg 
4. o. 6.2.  Lakosságszám aktualizása a 

2009. 01.01. és a 2010. 
01.01.-i adatokkal 

7. o.  7.   Népességszám aktualizálása 
2010. 01. 01-i adatokkal 

9. o. 1.6.2. Közép-Dunántúli Regionális 
Közigazgatási Hivatal 

Fejér Megyei Közigazgatási 
Hivatal 



24. o.  … 9 tagú Közoktatási 
bizottságot 

…5 tagú Közoktatási 
bizottságot 

25. o. 12. 4.  Egészében áttekintendő 
26. o. 1. 3. Közép-Dunántúli Regionális 

Közigazgatási Hivatal 
Fejér Megyei Közigazgatási 
Hivatal 

27. o. 1. 8. …ülések jegyzőkönyvét az  
ülést követő 8 napon belül… 
megküldi… Közép-
Dunántúli Regionális 
Közigazgatási Hivatal 
vezetője részére 

…ülések jegyzőkönyvét az  
ülést követő 15napon belül… 
megküldi Fejér Megyei 
Közigazgatási Hivatal 
vezetője részére 

60. o.  1. sz. melléklet Velencei-tó Környéki 
Pedagógiai Szolgálat 

Velencei-tó Környéki 
Egységes  Pedagógiai 
Szakszolgálat 

 
 

A Tanács felkéri dr. Szekercés Annát, hogy a IV. 
módosítást is tartalmazó egységes szerkezetbe foglalást 
2010. december 31-ig készítse el. 
 
 
Felelős: Tóth István elnök 
              Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 
 
Határidő: 2011. január 31. 

 
 
8./ Javaslat a kápolnásnyéki Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és AMI 
akadálymentesítése tárgyában indított közbeszerzés eredményére vonatkozóan  
 
Tóth István: és akkor most jön a kápolnásnyéki iskola akadálymentesítés közbeszerzési 
eljárásának a következő lépése. A dokumentumok alapján volt egy közbeszerzés, ami nem 
volt jó, és volt egy másik, ami azzal kecsegtetett, hogy lehet, hogy jó lesz, de árban nem 
megfelelő árat kapott a kápolnásnyéki önkormányzat. Ezért arra kényszerül, hogy egy újabb, 
szóbeli tárgyalással folytassa a közbeszerzési eljárást. Mivel ez az ő ügyük, kápolnásnyéki 
ügy, úgy gondolom, hogy ha ez törvényes, és szabályos, és tudjuk, hogy az, Vágner Elza 
ügyvédasszony az, aki képviseli a társaságot. Én úgy gondolom, hogy minden további nélkül 
megadjuk nekik azt a lehetőséget, hogy folytassák. Szurkolunk, hogy kapjatok egy olyan 
eredményt, amivel bele tudtok vágni a munkába. És akkor a módosítás alapján ugye a 
következő év augusztusára kéritek, hogy a pályázat végrehajtása addig nyúlhasson el. És 
akkor még más pályázatokkal is foglalkoztok, úgyhogy én úgy gondolom, hogy adjuk meg a 
jogosítványt mindenféleképpen.  
 
Galambos Zsuzsanna: itt a határozati javaslatot két elemmel lehet kiegészíteni, ezt az 
ügyvédnő nem írta bele. Egyrészt, hogy a következő, a tárgyalásos eljárással kit bíztok meg, a 
lebonyolításával, a másik pedig, hogy ott a bíráló bizottság tagjaira kell a határozati javaslatba 
foglalni. Erre nyilvánvalóan a polgármester úrtól várjuk a választ.  
 
Dr. Farsang Zoltán: tehát amiről beszéltünk, hogy maradna így, illetőleg Tóth István. 
 



Galambos Zsuzsanna: tehát akkor az ügyvédnőt bízzátok meg a lebonyolítással, és ki legyen 
a bíráló bizottság tagja?  
 
Dr. Farsang Zoltán: tulajdonképpen, akik voltunk, illetve Tóth Istvánt kérjük.  
 
Galambos Zsuzsanna: jó, tehát akkor az elnök úr, a polgármester úr, a jegyző úr, az 
irodavezető és az ügyvédnő. Jó, akkor így nevesítettük. Köszönöm szépen.  
 
Tóth István: aki ezekkel a kiegészítésekkel egyetért, kérem jelezze. Megállapítom, hogy 
egyhangú szavazással döntöttünk. A 9-es.  
 

A VKTKT 117/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 

A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási Tanácsa megtárgyalta a KDOP-2009-5.3.2-
azonosító számon regisztrált projekt megvalósítása 
érdekében a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás, mint ajánlatkérő által indított, „Vállalkozási 
szerződés- Vörösmarty Mihály Általános Iskola, 
Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
akadálymentesítése” tárgyú általános egyszerű 
közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatalára 
vonatkozó javaslatot.  
 
1.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa a Közbeszerzési Bíráló 
Bizottsága szakvéleménye alapján a megállapította, 
hogy a MAVA-PLAN  Kft. (2484 Agárd, Mező u. 
10/B:.) ajánlata megfelel az ajánlattételi felhívásban, 
illetőleg az ajánlattételi dokumentációban, valamint a 
jogszabályokban meghatározott követelményeknek. Az 
ajánlat érvényes, illetőleg az ajánlattevővel szemben 
kizáró ok nem áll fenn, azonban az ajánlattevő által 
ajánlott bruttó vállalkozói díj jelentős mértékben 
meghaladja az ajánlatkérő rendelkezésre álló fedezet 
összegét.  
 
2.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa a Közbeszerzési Bíráló 
Bizottság javaslata alapján a „Vállalkozási szerződés- 
Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
akadálymentesítése” tárgyú, tárgyalás nélküli általános 
egyszerű közbeszerzési eljárást a Kbt. 92. §. c.) pontja 
alapján eredménytelenné nyilvánítja, figyelemmel arra, 
hogy az összességében legelőnyösebb ajánlatot tevő sem 
tett - az ajánlatkérő rendelkezésére álló anyagi fedezet 
mértékére tekintettel - megfelelő ajánlatot. 
 



3.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa az eljárás eredményéről 
készült összegezést az előterjesztés mellékleteként 
jóváhagyja. 
 
4.)  A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa felhatalmazza a Kistérségi 
Iroda vezetőjét, hogy az eljárás eredményéről szóló 
hirdetményt a Közbeszerzési Értesítőben közzé tegye. 
 
5.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa a  „Vállalkozási szerződés- 
Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
akadálymentesítése” tárgyában a Kbt. 252. §-ának (1) 
bekezdése b.) pontja alapján hirdetmény nélküli 
tárgyalásos eljárást indít. Az eljárás lebonyolításával 
megbízza dr. Vágner Elza ügyvédnőt. 

 
6.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás Társulási Tanácsa a hirdetmény nélküli 
tárgyalásos eljárásban a Bíráló Bizottság tagjának az 
alábbi személyeket jelöli ki:  
 
Tóth István VKTKT elnök 
Dr. Farsang Zoltán Kápolnásnyék Község Polgármestere 
Sági Tibor Kápolnásnyék Község Jegyzője 
Galambos Zsuzsanna GKI mb. irodavezető 
Dr. Vágner Elza ügyvédnő 

 
7.) A Társulási Tanács a hirdetmény nélküli tárgyalásos 
eljárás időütemtervének, ajánlattételi felhívásának és 
dokumentációjának jóváhagyását az eljárás megindítását 
megelőző ülésén kívánja tárgyalni, ezért annak 
előkészítésére felhatalmazza az eljárás lebonyolításával 
megbízott szervezetet. 

 
 
9./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és AMI pedagógiai 
programjának módosítására vonatkozóan 
 
Tóth István: megváltozott a törvényi háttér, osztályozás, írásbeli értékelés. Én magam 
részéről úgy látom, hogy a kápolnásnyéki programban ellentmondás van, de érdemes ezt 
elolvasni. Egyrészt rögzíti a kápolnásnyéki anyag, hogy első évfolyamban félévkor, év végén, 
második évfolyamban félévkor írásbeli értékelés. Utána 8-12 sorral lejjebb újra összefoglalja, 
és akkor azt mondja, hogy második évfolyamban érdemjegyek, félévkor érdemjegy és év 
végén is érdemjegyek. Ez itt nem jó.  
 
Bencze Péter: félévkor írásos értékelés.  
 



Tóth István: tehát véletlenül került bele, olvassátok át, én többször elkezdtem, de nincs 
semmi baj, csak ennyi volt.  
 
Galambos Zsuzsanna: ezt akkor egyeztetjük az iskolával, de szerintem az elv az benne van.  
 
Tóth István: egyértelmű, aki egyetért, szavazzon. Megállapítom, hogy egyhangúlag 
szavaztunk. Következő.  

A VKTKT 118/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy az 

előterjesztés mellékletét képező javaslat szerint 

hozzájárul a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, 

Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 

pedagógiai programjának értékelési részére vonatkozó 

módosításához.  

A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 

főigazgatóját, hogy a szükséges intézkedést tegye meg. 

 
 

Felelős: Tóth István elnök 

                Bencze Péter  főigazgató  

                 

Határid ő: 2011. január 01. 
 
10./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és AMI 
pedagógiai programjának módosítására vonatkozóan 
 
Tóth István: ugyanez a téma az agárdi iskola ügyében. Aki egyetért a javaslattal, jelezze. 
Megállapítom, hogy egyhangúlag megszavaztuk.  
 

A VKTKT 119/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 

A Tanács döntött arról, hogy az előterjesztés mellékletét 

képező javaslat szerint a Chernel István Általános 

Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának 

értékelési részére vonatkozó módosításához.  

A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 

főigazgatóját, hogy a szükséges intézkedést tegye meg. 

 
 



Felelős: Tóth István elnök 

              Csordásné Bölcsics Márta főigazgató  

                 

Határid ő: 2011. január 01.  

 
 
11./ Javaslat a VKTKT 2011. évi munkatervének elfogadására vonatkozóan  
 
Tóth István: a munkaterv elfogadása a 11. napirend. Az irodavezető asszony összeállította 
körülbelül a munkatervet. Én úgy gondolom, hogy elfogadásra alkalmas. Természetesen 
mindig az időszaknak megfelelő problémák ehhez hozzá jönnek, úgyhogy akkor aktualizáljuk 
ezt a programot. Így első olvasatra el kell, hogy fogadjuk. Aki egyetért, jelezze. Egyhangú 
szavazással döntöttünk.  
 

A VKTKT 120/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 
A VKTKT Társulási Tanácsa az alábbiak szerint elfogadta a VKTKT 2011. évi munkatervét:   

2011. január 28. 
 

1. Javaslat a VEPSZ magasabb megbízott vezetői pályázatára vonatkozóan 
2. Javaslat a VKTKT által fenntartott közoktatási intézményekben az alapfokú 

művészetoktatásban alkalmazandó térítési- és tandíjakra vonatkozóan 
3. Javaslat a VKTKT 2011. évi költségvetésére vonatkozóan  
4. Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény 2011. évi költségvetésére vonatkozóan 
5. Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény 2011. évi költségvetésére vonatkozóan 
6. Javaslat a VEPSZ 2011. évi költségvetésére vonatkozóan 
7. Beszámoló a Közkincs Kerekasztal 2010. évi működéséről 
8. Beszámoló a 2010. évi Mozdulj, Velencei-tó! programsorozatról 
9. Javaslat a 2011. évi Mozdulj, Velencei-tó! programsorozatra vonatkozóan 
10. Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítésre vonatkozóan 
11. Javaslat a 2011. évi információs füzetre vonatkozóan 
12. Javaslat a VKTKT 2011. évi Közbeszerzési Tervének és Közbeszerzési 

Szabályzatának  elfogadására. 
13. Javaslat a 2011. évi Utazás Kiállításon való részvételre vonatkozóan  
14. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
15. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
16. Egyebek 

   
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 
 

2011. február 25. 
 

1. Beszámoló a Közkincs Kerekasztal 2010. évi működéséről 



2. Beszámoló a 2010. évi Mozdulj, Velencei-tó! programsorozatról 
3. Javaslat a 2011. évi Mozdulj, Velencei-tó! programsorozatra vonatkozóan 
4. Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítésre vonatkozóan 
5. Javaslat a 2011. évi információs füzetre vonatkozóan 
6. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
7. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
8. Egyebek 

 
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 

2011. március 25. 
 
1. Tájékoztató a VKTKT 2010. évi belső ellenőrzéséről 
2. Javaslat a VEPSZ magasabb megbízott vezetői pályázatára vonatkozóan 
3. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
4. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
5. Egyebek 

    
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 

2011. április 29. 
 

1. Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítési szakértőre vonatkozóan. 
2. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
3. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
4. Egyebek 
   

Elnökség: 
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 
 

2011. május 7. 
 

1. Javaslat a 2011/2012-es tanévben indítandó első osztályok számának meghatározására 
2. Javaslat a Kistérségi Szüreti Mulatságra vonatkozóan.  
3. Tájékoztató a 2011. évi Nyári Játékok rendezvénysorozatról. 
4. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
5. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
6. Egyebek 
 

Elnökség: 
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 

 



2011. június 24. 
 

1. Javaslat a VEPSZ 2010/2011 tanév ellátott gyermeklétszámának jóváhagyása  
és csoportlétszámának meghatározására vonatkozóan 

2. Javaslat a VKTKT által fenntartott közoktatási intézmények 2011/2012-es tanévi 
pedagóguslétszámának 

3. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
4. Tájékoztató a két ülés között történtekről 

5.  Egyebek 
 
 

 
Elnökség.  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 

 
2011. augusztus 26. 
 
1. Beszámoló a VKTKT és intézményei első félévi pénzügyi teljesítményéről 

2. Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2010/2011 tanév végi beszámolójának elfogadására vonatkzoóan 

3. Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 2010/2011 tanév végi beszámolójának elfogadására vonatkozóan 

4. Javaslat a VEPSZ 2010/2011-es tanév végi beszámolójának elfogadására 
vonatkozóan.  

5. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
6. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
7. Egyebek 

 
 

Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 

2011. szeptember 30. 
1. Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény 2011/2012. tanévi munkatervére vonatkozóan 
2. Javaslat a Chernel István Általános iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 

Intézmény 2011/ 2012. tanévi munkatervére vonatkozóan 
3. Javaslat a VEPSZ 2011/2012. tanévi munkatervére vonatkozóan 
4. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
5. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
6. Egyebek              

 
2011. október 28.  
 
1. Javaslat a VKTKT és intézményei ¾  éves beszámolójára vonatkozóan. 

2. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
3. Tájékoztató a két ülés között történtekről 



4. Egyebek 
 

Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 

 
 
 
 
 
2011. november 25.  
 

1. Javaslat a VKTKT és intézményei 2012. évi költségvetési koncepciójára vonatkozóan 
2. Javaslat a VKTKT belső ellenőrzés 2012. évi tervére vonatkozóan 

Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
Tájékoztató a két ülés között történtekről 
Egyebek 

 
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 

2011. december 16. 
 

1. Beszámoló a VKTKT 2011. évi tevékenységéről 
2. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
3. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
4. Egyebek 

 

 

Felelős: Tóth István elnök  

              Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 

Határid ő: folyamatos 

 
 
12./ Javaslat a Gárdonyi Kistérségi Iroda telefonhasználati szabályzatának 
módosítására vonatkozóan  
 
Tóth István: 12-es a telefonhasználat szabályzatának módosítása. Zsuzsa valami szóbeli 
kiegészítést szeretnél? 
 
Galambos Zsuzsanna: igen. Annyit szeretnék tenni, hogy ez az irodára vonatkozik. 2006. évi 
volt a telefonhasználati szabályzat, azóta több változás is történt az iroda munkatársai 
tekintetében. És eszerint aktualizáltuk most. Arra teszünk javaslatot, hogy ami tulajdonképpen 
a lényeg, hogy ki használhat, és milyen összegben használhat. Mi ezt a Mariannal átbeszéltük, 
tehát a pénzügyi fedezet az iroda költségvetésében biztosítva van. Ami változás lenne, az 
egyrészt, hogy az irodavezetőnek eddig korlátlan volt a telefonhasználata, mi ezt itt 



maximalizáltuk 30 000 forintban, illetve még a két kolleganőt, az irodai asszisztensnek, és a 
pénzügyi munkatársnak is biztosítanánk havi 5 000 forint értékben a kormányzati flotta 
részvételi lehetőségét. Röviden összefoglalva ez a lényeg. Az összes többi, a 
kötelezettségvállalás, a közköltségvállalás, stb. az a 2006-os alapján készült.  
 
Tóth István: szavazzunk a napirendről. Egyetértünk valamennyien.  
 

A VKTKT 121/2010. (XII.3) sz. határozata: 
 

A VKTKT Társulási Tanácsa a határozati javaslat 

mellékletét képező munkahelyi mobiltelefonok 

használatáról szóló szabályzatot az abban foglaltak 

szerint elfogadta.   

 

Felelős: Galambos Zsuzsanna  

                mb. irodavezető 

 

Határidő: 2011. január 01.  

 
 
13./ Tájékoztató a Gárdonyi Kistérségi Iroda szerződéseiről  
 
Tóth István: a kistérségi iroda szerződéseiről megkaptátok az anyagot, amin pontosan rajta 
van, hogy milyen szerződések vannak. Az elnökség, saját véleményem szerint is van néhány 
olyan szerződés, amit ideje lenne kivenni ebből a programból. Hát én tudnám név szerint is 
említeni az irodavezető, a dolgozók szerint a VHG Kft. kap havi 14 ezer forintot, és elvileg 
semmi teljesítés.  
 
Galambos Zsuzsanna: tehát van egy szerződésünk, amiben, ez most csak az iroda 
karbantartására, tehát nem a szemétszállításra vonatkozóan, csak a karbantartásra vonatkozó 
szerződés, amiben egy bruttó 14 000 forintos rendelkezésre állási díj van. Ez havidíj, és 
emellett minden szolgáltatást külön számláznak. Tehát aki jön szakember vizet szerelni, vagy 
bármi, külön számlázzák ki. Mi arra gondoltunk, hogy mi ezt meg tudjuk oldani. Ismerjük 
ugyanazt a szakembert, tehát akkor felkérjük őket akkor. Ez havi 14 000 forintos spórolást 
jelent.  
 
Tóth István: én úgy gondolom, hogy Kovács Attila nekünk jó munkatársunk, ez nem 
kapcsolódik a barátsághoz. Itt van egy olyan szerződés, ami nélkül meg lehet oldani. Akkor 
erről döntenünk kell egyenként? 

 
Oláhné Surányi Ágnes: lejár a szerződés vagy fel kell mondani? 
 
Galambos Zsuzsanna: fel kell mondani. 30 napos határidővel lehet felmondani.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: akkor döntenünk kell.  
 



Tóth István: Akkor én javaslom, hogy egyenként menjünk végig, ezt a szerződést mondjuk 
fel. Udvariasan én a Kovács Attilát én fogom tájékoztatni, hogy így döntött a kistérségi 
társulás az itt dolgozókkal teljes egyetértésben. Aki egyetért jelezze. Egyhangú szavazással 
megszavaztuk. A másik Dr. Szabó László Ügyvédi Iroda. Ez is eléggé elgondolkodtató, hogy 
évek óta fizetjük az ügyvédi irodát, ugyanakkor a Szekerczés Annától kérünk mindig jogi 
tanácsot. Én nem találok rá magyarázatot, de biztos van rá, mert akkor ha már a Szekerczés 
Annától kérek, akkor lemondom a másikat. Nyilvánvaló. De hogy kettőt finanszírozunk, ez 
azért elég súlyos dolog meglátásom szerint.  
 
Wagner Péter: a pénzügyi bizottságnak is ez a javaslata.  
 
Tóth István: igen, én tudom, hogy az Annának adtunk két felkérést az elmúlt időszakban, 
12d0 ezer forint a kettő körülbelül, amiért ő ezt elvégezte. Nyilvánvaló ezzel takarékoskodni 
kell. Tehát látjuk, hogy nem 3 forintos fagyiért megyünk be a fagyizóba, hanem bármilyen 
kisebb kérésünk van, akkor bizony nekünk jelentős összeget ki kell fizetnünk. Az e mi 
pénzünk. És az első felkérésünk, ami volt a Szekerczés Anna felé, ha én egy kicsit 
tájékozottabb lettem volna bizonyos dokumentumokban, de nem voltam sajnos, akkor lehet, 
hogy a felkérést sem kellett volna megtenni, tehát az irodavezető asszonytól is azt kérem meg 
valamennyiünktől, hogy elevenítsük fel az ismereteinket, ami az alapító, meg egyéb iratokban 
vannak. Mert ő abból bemutatta nekünk, hogy hányadik pont szól erről, meg hányadik pont 
szól arról. Mi ezért fizettünk 60 000 forintot. Tehát azért úgy gondolom, hogy luxus 
intézkedésünk volt, önkritikát gyakorolva mondom ezt, ilyet nem fogunk többet elkövetni, 
hanem előtte utánanézünk alaposan, hogy mik vannak az iratainkban. Tehát én úgy gondolom, 
hogy a Szabó László Ügyvédi Irodának megköszönhetjük, mindamellett, ezzel együtt 
bízhatunk benne, hogy a Szekerczés Anna a következő időszakban is a rendelkezésünkre áll. 
Aki egyetért, hogy a Szabó László ügyvédi irodával felmondjuk a szerződést, jelezze. 
Megállapítom, hogy egyhangú szavazással eldőlt. Az Alba Idea fénymásoló. Erről annyit 
tudok, hogy ők szolgáltatnak rendesen, és viszonylag egy jó szerződés.  
 
Galambos Zsuzsanna: nagyon korrekt áron, mindig jön a szakember. 
 
Wagner Péter: alkalmanként számlával. Tehát nem átalányt fizetünk. 
 
Galambos Zsuzsanna: nyomtatott példányszám szerint. És nagyon korrektek. Mindig jön, 
hívás nélkül is.  
 
Tóth István: hát én azt kérném, hogy esetleg a pénzügyi bizottság egy következő alkalommal 
mikor éppen ráér, akkor nézze meg ezt a szerződést, mitőlünk is megkérdezheti, nálatok is, 
hogy hogy másolnak, milyen feltétellel? Ha azt látjuk, hogy ez egy közepes, akkor nem kell 
piszkálni. Ha azt látjuk, hogy úgy gondoljuk itt a hivatalban, hogy nagyon jó, de ennél sokkal 
olcsóbban is kaphatnánk szolgáltatást, akkor kell vele foglalkozni. Jó, de ebbe most nem 
merültünk bele annyira. Ez lenne egy feladat. A következő a Napos-net rendszergazda. Zsuzsa 
légy szíves.  
 
Galambos Zsuzsanna: rendszergazdai szolgáltatást lát el ez a cég, bruttó 10 ezer Ft/hóért, 
ebben van benne egy havi óraszám, azt hiszem 30 óra, amit ők teljesítenek. És hogyha azon 
felül jönnek, de még ilyen nem volt, akkor a 30 órán felüli plusz órákért számláznak. Ez 
tulajdonképpen az irodai gépeknek a rendszergazdai feladatait látják el, a szoftvereknek a 
karbantartását.  
 



Wagner Péter: ezt érdemes megtartani. 
 
Tóth István: aki egyetért a megtartással, kérem jelezze. Megállapítom, hogy egyhangúlag 
megszavaztuk. Következő a honlapkarbantartás. 
 
Galambos Zsuzsanna: tehát a kistérségi irodának van egy honlapja, amit a TÁMOP-os 
pénzből aktualizáltunk, frissítettünk ennek az évnek a során 2010-ben, tehát egy pályázati 
költségvetésből lett finanszírozva. Szerintem, aki nézi, látja, hogy mennyire jó lett, és oda 
mindig friss tartalmakat töltünk fel, és a tartalmak feltöltésére kellett kötnünk, tehát a honlap 
karbantartás ezt fedi, tehát ami hírünk van, vagy ami változtatást, amit szeretnénk, azt a Liw 
Intermedia végzi bruttó 11 250 forintért.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: és miért nem tudjátok a hivatalban feltölteni? 
 
Galambos Zsuzsanna: én ehhez nem értek. Mi itt nem tudunk honlapot szerkeszteni.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: erre nem kell fizetni, mi is magunk töltjük.  
 
Wagner Péter: nálunk a rendszergazda tartja rendben a honlapot.  
 
Kissné Vörösmarty Mária: bocsánat, hogy közbeszólok, nagyon készségesek, engem is 
megtanítottak, hogy hogyan lehet feltölteni.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: pontosan. Egyeztetni kéne, én azt javaslom, hogy ezt is adjuk át a 
pénzügyi bizottságnak. Hogy itt a cél az lehet, hogy elvileg föl tudjuk tölteni saját magunk. 
Tehát ehhez nem kell fizetni.  
 
Tóth István: akkor ez a következő, itt a pénzügyi bizottság és Zsuzsa is tájékozódjon, erre 
visszatérünk januárban, jó? Akkor ezt most levennénk a napirendekről, vagyis januárban 
visszatérünk rá. Aki úgy gondolja, hogy térjünk vissza januárban erre, jelezze. Megállapítom, 
hogy egyhangú szavazással döntöttünk. Na még ez a szőnyegbérlet úgy felizgatott, hogy nem 
is tudom, mire vélni.  
 
Wagner Péter: ezek azok a szép nagy tisztított lábtörlők? 
 
Galambos Zsuzsanna: amikor bejöttök és ott van az a nagy szőnyeg. 
 
Wagner Péter: hány ilyen van? 
 
Galambos Zsuzsanna: egy. A lenti szőnyeget cserélik hetente 1250 forintért. A piszkosat 
elviszik, a tisztát hozzák.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: hogy mik derülnek ki?! 
 
Dr. Farsang Zoltán: én sem tudtam, hogy van ilyen.  
 
Tóth István: van ilyen bérlet. 
 
Wagner Péter: ezt mondjuk saját tapasztalatból tudom, hogy praktikus. Az ára, az akkor ezek 
szerint ennyi.  



 
Tóth István: ezt javaslom megosztani Velencével.  
 
Wagner Péter: a pénzügyi bizottság egyetért.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: kérek egy szerződést, hadd nézzem meg, hogy mégis miről szól. 
Amúgy semmi akadálya a felezésnek.  
 
Tóth István: jó, akkor arra teszünk javaslatot, hogy részben Velence Önkormányzata, részben 
az iroda finanszírozza. Elfogadtuk. Akkor menjünk tovább. Mubisz munkavédelem. 18 750 
Ft. 
 
Galambos Zsuzsanna: Fejes István látja el ezt, tehát munkavédelem. Az az igazság, hogy 
ebben én még, tehát biztos van munkavédelmi kötelezettség, én ennek még nem jártam utána, 
hogy milyen jogszabály terhel, és ennek hogyan kell eleget tenni. Azt gondolom, hogy még 
időben vagyunk, hogy ezt felmondjuk, vagy átnézzük, akkor a 30 napon belül vagyunk.  
 
Wagner Péter: én annyit tudok erről, hogy a Fejes Pista nagyon pedáns fiú, nagyon tudja a 
jogszabályokat, tehát nem biztos, hogy célszerű ezt felmondani.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: légy olyan szíves, konzultálj az Ernával, tudják a lányok is a 
jogszabályokat, hogy mi kell.  
 
Wagner Péter: ez kötelező. 
 
Oláhné Surányi Ágnes: a munkavédelem az kell, az, hogy milyen módon látjuk el, és 
mennyiért, az nem mindegy.  
 
Tóth István: én azt kérem az irodavezető asszonytól, a pénzügyi bizottság elnökétől, hogy 
tájékozódjunk a piacon. Fejes Istvánt én is ismerem, kiváló szakember, lehet, ha meghallja, 
hogy milyen problémánk van, lejjebb is megy az árral. De nézzük meg, hogy másutt kb. 
milyen összeg. Itt hány dolgozóról van szó?  
 
Galambos Zsuzsanna: hát mi öten vagyunk, és akkor még ellátja a VEPSZ-nél is, a 
Zsuzsáéknél is, a Kláráéknál is.  
 
Tóth István: jó, akkor Zsuzsa januárban térjünk erre vissza. Addig ne lépjünk, mert a 
homályba lépünk nagyot. Akkor az lenne a javaslatom, hogy a januári ülésre hozzuk vissza, 
addigra járjunk utána a másikakkal együtt, ami eddig felmerült. Aki ezzel egyetért, jelezze. 
Megállapítom, hogy egyhangúlag elfogadtuk. És a Videoton Holding foglalkozás-
egészségügy létszám alapján. Elég drágának látjuk ezt a szolgáltatást, ennek nem tudjuk az 
okát, csak látjuk, hogy ez van. Én javaslom, hogy kérjünk két-három árajánlatot környékbeli 
olyan orvosoktól. 
 
Galambos Zsuzsanna: egy van már. A járóbetegtől, szerintem az is elég magas.  
 
Tóth István: ezt is akkor januárban jöjjön elő. Az a cél, hogy ne Fehérvárra kelljen menni, 
hanem itt helyben egy kicsivel kevesebbért. Ezt el kell érni, ez a feladat. Jó, akkor erről 
kérünk majd egy tájékoztatást. Aki ezzel egyetért, jelezze. Megállapítom, hogy egyhangú 
szavazással döntöttünk.  



 
A VKTKT 122/2010. (XII.3) sz. határozata:  
 
A VKTKT Társulási Tanácsa az alábbiak szerint döntött 
a GKI érvényben lévő szerződéseiről.  

 

Szerződő fél kiadás 
VHG –karbantartás br. 14.000 Ft/hó – 

rendelkezésre állás + 
szolgáltatás díja  

Dr. Szabó László ügyvédi 
iroda 

br. 60.000 Ft/hó- általány 

Alba-Idea – fénymásoló nyomtatott példány szerint 
Napos-Net-rendszergazda br. 10.000 Ft/ hó 
LIW Intermédia –honlap 

karbantartás  
br. 11.250.-/ hó 

Lindström KFT. –
szőnyegbérlet  

Br.6050 Ft/hó 

  
Mubisz-munkavédelem br. 18.750 Ft/ hó 

Videoton Holding-
foglalkozás eü-i 

létszám alapján 

 
2011. január 1-jével felmondja a szerződést a VHG Kft-
vel és a Dr. Szabó László Ügyvédi Irodával.  
A pénzügyi bizottság 2011. január 20-ig felülvizsgálja a 
szerződését az Alba-Idea Kft-nek, a LIW Intermedia 
Kft-nek, a Mubisz Bt-nek és a Videoton Holding Zrt-
nek.  
A Napos-net Bt-vel a szerződést változatlan formában 
megtartja. A Lindstöm Kft. havi díját Velence Város 
Önkormányzatával 50-50%-ban közösen fizetik 2010. 
január 1-tól. 
 
Felelős: Tóth István elnök 
Wagner Péter Pénzügyi Bizottság Elnöke 
Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 

 
14./Tájékoztató a Közkincs Kerekasztal 2011. évi feladatairól 
 
Tóth István: 14-es. Először is én nagy tisztelettel elnézést kérek, hogy nem tudtam elmenni, 
de nagyon bánt, mert én megígértem, de 8 előtt 5 perccel próbáltuk keresni Marikát, de nem 
értük el, 8 előtt 5 perccel egy rendőr alezredes felhívott, hogy megyei katasztrófavédelmi 
riadó van, a paksi eseményekkel kapcsolatos atomriadó, és akkor jött ez a hatalmas hóesés, 
amikor nem lehetett közlekedni, és 8 óra 30-kor legyek Fehérváron. Én, mint napos csibe 
majdnem kitettem a megkülönböztető jelzést, hogy beérjek, hogy komoly baj van, hát beértem 
valamikor, de ennek az ülésnek 1 óra körül lett vége, amiről majd tájékoztatom a társulási 
tanácsot is, részben hallottunk még Kolontárról is egy nagy beszámolót, plusz a mai 
helyzetről, ami kialakult az országban a rendkívüli csapadék miatt. Ezt mások is hallják, ezért 



két percben összefoglalom. Tehát ezért nem tudtam elmenni, amikor ott végeztem, akkor már 
időn túl voltam. És elnézést kérek.  
 
Kissné Vörösmarty Mária: semmi baj, én is hívtam a titkárságot, mert jelezni akartam, hogy 
akkora csúszásban voltunk, hogy ha úgy alakul, hogy programod van, akkor nem érdemes 
elindulni, mert majd 50 perces csúszásban voltunk.  
 
Tóth István: én meg ott már fél egy után 10 perccel befejezték, akkor én már nem megyek át, 
nem égetem magam, hogy ilyen későn megyek. Elindultam haza, és amikor hazaértem, akkor 
mondta Magdika, hogy előtte kerestél nem sokkal. Jó, akkor zárjuk le a Közkincs 
kerekasztalos napirendet, és akkor pár szóban összefoglalnám, amit érdemes mindenkinek 
hallani.  
 
Kissné Vörösmarty Mária: tényleg egy pár szót szeretnék csak kérni. Köszönöm szépen a 
közkincs kerekasztal tagjai nevében is a kapott bizalmat a további munkánkhoz. Nagyon 
örülünk, hogy minden településről vannak képviselői a kistérségnek a kerekasztalban, és 
gondolom Gyöngyi is tanúsítja, hogy nagyon jó a szakmai egyetértésen túl nagyon jól tudunk 
együtt dolgozni, habár elnézést kedves Péter, de az új tagoknak elmondtam, hogy mivel jár, 
hogy ha valaki Nadapról hozzánk jön, nagyon örültek neki, megmondhatjuk a többieknek? 
 
Wagner Péter: persze! 
 
Kissné Vörösmarty Mária: képzeljétek, akiket a polgármester úr delegál, mindenki kismama 
lett utána. A nyertes pályázatunk egyik eleme az ifjúság és gyermekkorosztály felé nyitás, és 
Bakos Istvánnal fel is vettük a kapcsolatot, örömmel csatlakozott hozzánk, és örültem én is a 
tájékoztatónak, meg szeretném kérni a házaspárt, hogy akkor ők is vegyenek részt ebben a 
munkában. Azzal a javaslattal jöttem ide, és véleményt szeretnék kérni, hogy köszönjük, hogy 
el lett fogadva a koncepció, és a stratégia, és beszélgettünk arról, hogy nagyon sok anyag 
összejött nekünk is, és a TDM-eknek. Hogy felvállalnánk azt, hogy kicsit bővebben a 
településeket kibontanánk a koncepciót, mert ennek a szakterületnek nincs sehol koncepciója, 
és ha minden igaz, úgy tavasz elejére kidolgoznánk a társulás elé egy olyan anyagot, át 
lehetne nézni, véleményt lehetne alakítani, hogy településekre lebontva is el lehetne fogadni. 
Tehát nagyon sok pályázatnál kérik ezt a koncepciórészt, tehát megpróbálkoznánk ezzel, hogy 
kibővítenénk. És ezért két-három hónap kell hozzá, és akkor mi ezt a közkincs kerekasztalon 
belül megpróbálnánk megtenni, és idehozni a társulás elé. A másik az, hogy segítséget kérünk 
abban, hogy a településeken tudnának arról, hogy ki a közkincs kerekasztal tagja, itt főleg a 
programoknál lenne nagyon fontos, tehát ha valahol civil szervezet szervez programot, hogy 
akkor jelezzék. Zsuzsának nagyon sokat köszönhetünk, és most már a honlapon tényleg ahogy 
kötelező és a pályázatoknál ott van külön a közkincs. Nagyon sokat segített nekünk, és akkor 
folyamatosan bővíthetnénk információkkal a honlapot. Köszönöm szépen.  
 
Tóth István: én olvastam a koncepciót, minden nagyon tetszett és jó volt, sok információhoz 
jutottam személy szerint. Úgyhogy én mindenféleképpen támogatnám a határozati javaslatot 
is, hogy fogadjuk el, és sok szép sikert, és kulturális programot kívánunk valamennyiünknek.  
Szavazzunk. Egyhangú szavazással elfogadtuk. Mielőtt áttérnénk az egyebekre, két percben 
elmondom a vízhelyzetről, ami minket érint, a hegylakókat kevésbé érinti, de itt a mélyen 
lakókat nagyon-nagyon. A vízügyi igazgatóságnak az egyik főmérnöke a kolontári események 
után kért, hogy ott a katasztrófavédelem népét, hogy maradjunk egy pár percre, szeretné 
elmondani, hogy mi a helyzet az országban. Az a helyzet, hogy 1901-ben volt utoljára 
Magyarországon annyi csapadék, mint ebben az évben. Akkor azt mondta, ez volt kedden, 



hogy még 12 mm hiányzik a csúcs beállításához, illetve meghaladásához, sok havazás történt 
az elmúlt napokban, tehát ennyi csapadék 1901 óta nem volt, ami azt jelenti most, hogy a talaj 
nedvességtartalma 95-100 % között van az egész országban, a talaj több nedvességet nem tud 
befogadni, 2 méter mélységig mérik, nem tud többet befogadni. Ezért fordulhat elő az, ami 
múlt hétvégén is volt, hogy volt egy viszonylag nem nagy csapadék, és minden folyó, ami a 
tóba ömlött, az degeszre tömve, tehát óriási áradás. Egyszerűen a domboldalak, helyoldalak 
többet nem tudnak befogadni, nincs beszivárgás, lefolyás van. Na most ennek súlyos 
következményei vannak. Ugye a mezőföld délebbre lévő településeket, Csór közelében 
Velencei-tó nagyságú tavak keletkeztek. Itt önkritikus volt az úr, elmondta, hogy a Nádor-
csatornának bizonyos szakaszát nem tudták kikotortatni kellő képpen, kicsi az áteresztő 
képessége, úgyhogy minden víz, amit a Velencei-tó környékéről és máshonnan engednek 
lefelé ezen a vízrendszeren, annak a nagy része a földekre fog jutni. Ott a gazdák verik a tam-
tamot, teljesen joggal, feljelentések, óriási küzdelem, több ezer hektár áll víz alatt csak itt a mi 
térségünkben. Az összes tározó, az összes tó ebben a régióban mind áteresztő jelleggel 
működik, tehát már azt sem lehet mondani, hogy majd még valamelyik tározó felfog vizet, 
minden zsilip kinyitva, ami jön be, az megy ki. Ha ez így folytatódik, akkor katasztrofális 
helyzet lehet az országban, és itt is. Arra intett mindannyiunkat, hogy ezt a lakossággal azért 
próbáljuk meg megértetni, hogy nincs mit tenni. Tehát én hozzám is itt a déli parton eléggé 
mélyen vagyunk, nap, mint nap jönnek, hogy ez történt, az történt, csak azt tudjuk mondani, 
hogy 1901 óta nem volt ennyi csapadék. Erre felkészülni ez az ország ebben a helyzetben nem 
tudott. Mélyebben fekvő területek víz alá kerülnek, utcák, terek víz alá kerülnek, tópartok, a 
picék már víz alatt vannak, nyilvánvalóan. Úgyhogy és még romlik a helyzet. Tehát ilyenkor a 
párolgás mértéke egyre kisebb lesz, ahogy egyre hidegebb lesz, rövidebbek lesznek a 
nappalok. Egy lehetőség lenne, ahogy mondják ha megfagyna és bejönne egy két-három hetes 
anticiklonális levegő, ami hozna egy -5 fokot, és állna, akkor nem romlana a helyzet. Minden 
csapadék, ami esik, az tovább növeli a problémát. Ugyanakkor a Velencei-tónak még külön 
problémája lesz, ami első sorban Gárdonyt érinti, hogy ezt a mérhetetlen mennyiségű vizet 
ezek a partfalak nem tudják már tartani. Nálunk tavaly már sok helyen szétverte a partfalat, na 
most, hogy ha ez megint bejön, akkor a főmérnök azt mondta, hogy akár katasztrófa is 
történhet. Ezek a partfalak ezt nem bírják el. Nem csak azért, mert jön belülről a nagy 
nyomás, hanem a mögötte lévő rész is, ugye az iszappal lett feltöltve, és az teljesen ilyen 
képlékeny masszává válik ettől a rengeteg csapadéktól, és könnyebben mozdul, ide-oda 
mozgolódik. És ha valahol megrepeszti, szétveri, akkor ott szét fogja verni az egészet. Na 
most én az országgyűlési képviselő urat is kértem, hogy tartsunk majd erről egy kis 
sajtótájékoztatót, tehát ránk a vízügy az elmúlt évtizedekben mondhatom, így-úgy, ránk 
nyomott egy-két partszakaszt. Nem tudom, hogy más hogy van vele, de amikor 
kényszerűségből elvállaltuk, hogy ez a beton a miénk, az nagyon-nagy hiba volt, azt most már 
látjuk. Tehát egyszerűen nekünk annyi pénzünk nem lesz, hogy mi a több milliárdból annak 
idején kialakított beton falakat majd mi most rendbe tesszük. De hát itt egy katasztrófa helyzet 
van, és valahogy előbb-utóbb erre pénzt kell fordítani, magunktól ezt nem tudjuk megoldani. 
Ez nyilvánvaló. Úgyhogy a lakosságot próbáljuk tájékoztatni, ahol ilyen probléma van. 
Sukorón nem hiszem, hogy van. Vízfolyások keresztül mennek esetleg, de nálunk ugye az 
erózióbázisra megérkező összes víz, az jön. És ugye a népünk ettől elszokott, mert egy éven 
sem volt, és mérhetetlenül fel van háborodva, hogy víz van a kertben.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: két dolgot szeretnék javasolni. Hogy aki a tájékoztatást adta a 
katasztófavédelem részéről szerintem, hogy ne nekünk kelljen írni, mert ugye a lakosság 
másképp fogja felvenni, mert az mondja, hogy nem akarjuk megoldani a feladatot, tehát hogy 
szeretnénk kérni tőlük egy olyan maximum fél oldalas irományt, amiben ezt leírja, mert ha mi 
mondjuk, azt mondják, hogy nem akarunk vele foglalkozni. Amit itt a helyi újságban le lehet 



közölni, tehát, hogy ő írja alá, ne nekünk kelljen, mert tőlünk azért már a lakosság úgy 
gondolom, miután tele van problémával, úgy gondolom, kétségek között fogadja el. A másik 
pedig egy elvi kérdés Pista. A partfalak állapotával kapcsolatban messzemenően egyetértek, 
ugye mi már beszéltünk erről, azzal is, hogy írjuk levelet, kérjük meg a képviselőnket, meg a 
minisztert és mindenkit, aki létezik, hogy vegye komolyan és adjon lehetőséget, hogy a 
partfalakkal tudjunk valamit kezdeni, mert katasztrofális lesz. Egyet szeretnék javasolni és ezt 
stratégiaként, hogy a sajtót viszont ne vonjuk bele. Tehát a sajtónak, ha lehet a Velencei-tó 
környékéről menjen, de csak pozitív információ, mert ennek olyan beláthatatlan 
következménye lehet,mert ugye negatív hír, a hír, hogy utána meg az idegenforgalmat 
megnézhetjük.  
 
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika 10 óra 20 perckor megérkezett az ülésre. 
 
Tóth István: nekem a sajtótájékoztatót javasolták, de én úgy gondolom, hogy semmire nem 
vezet a sajtótájékoztató.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: de igen, arra, hogy a hírre ráharap, utána meg nyáron nézhetjük a 
strandjainkat, szóval az idegenforgalom megsínyli.  
 
Tóth István: jó, egyetértek ezzel, inkább először kezdjük meg a háttérmunkát, és hát ezzel 
együtt itt, magunk között mondva a szennyvíz újra feljött több helyen, nálunk is feljött, de 
ugyanez a helyzet a Balatonon is. Tehát múltkor az újságban láttam, hogy a déli part jelentős 
része veszélyeztetett területté vált, egyszerűen ezt a rengeteg vizet az ország nem tudja 
átereszteni magán.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: itt nem csak az a probléma lesz, nálunk az északi strandon már a 
feltöltött területeken a lefektetett szennyvízcsövek, a strandról beszélek, megmozdulnak, és 
törnek. Tehát olyan vízfogyasztás is megnő, hiszen ahol ilyen magas a víz, ott előbb-utóbb 
eltörnek a vízcsövek.  
 
Tóth István: az egész infrastruktúránk, ami kiépült, az veszélyben van. Reméljük, hogy a 
nagy házak a tóparton állják a sarat. Nekünk vannak olyan lakó részeink, mélyebben fekvő 
részek ahol a lakosok már hívnak és látleletet kérnek, vízben állnak házak, és pillanatnyilag a 
felszíni vízelvezetés óriási problémáját saját erőből nem nagyon tudjuk megoldani. Amit 
elkészítettünk tervet, ott láttuk, hogy a TIOP beruházás összegét meghaladó tétel lenne. 
 
Oláhné Surányi Ágnes: de ebben is léphetnénk ám, hogy ezt erőltessük valahol, az új 
Széchenyi terv, mert ez valahogy meg kell oldani ezt közösen a kistérségnek. 
 
Wagner Péter: ha szabad szólnom, én eredendően vízügyes szakember vagyok, azt tanultam 
valamikor. Két dolgot mondanék. Az egyik az, hogy ilyen szempontból talán szerencse, hogy 
ezt a felszíni vízelvezetést nem nyertük meg anno, mert ugye az mond a Velencei-tóba ment 
volna. De ahogy az Ági is mondta, neki kéne újra futni, mégpedig, és a beszámolód alapján 
úgy kibővítve, hogy a nagyobb befogadókat, egész a Dunáig összefogva a mezőföldi, egyéb 
kistérségekkel, egy úgymond Közép-dunántúli generál felszíni vízelvezetés keretében hátha 
most meglovagolva ezt a csapadékállapotot. 
 
Tóth István: teljesen igazad van, mert ha most ez nem csak egy ilyen rendkívüli év, hanem a 
globális éghajlatváltozás eredményeként számíthatunk arra, hogy a következő évben is ehhez 
hasonló alakul ki, akkor bizony csak az a megoldás, amit te mondasz, mert eregethetjük mi a 



tó felé, de a csatornából lassan visszafelé jön a víz. Tehát én úgy gondolom, hogy egy globális 
rendezésre van szükség, itt végig a csatornákat úgy kikotorni, hogy ez a víz innen a Dunáig 
lefolyhasson. Arra nem számíthatunk, hogy hatalmas több tízezer hektáros tárolók épülnek a 
közeljövőben, erre remény nincs, meg utána lehet, hogy 50 évig ott fogjuk nézni a gaztengert 
és az is óriási pénz azt fenntartani. Na most azért azt szeretném elmondani, hogy 
Mezőföldnek ezen a részén nem tudják a kukoricát levágni a gazdák, több ezer hektáron van 
kinn a kukoricatermés, most a helyi tsz-ünk az Alföldről rizskombájnt hoz, és azzal fogja a 
kukoricát begyűjteni. Ez egy lánctalpas szerkezet, direkt ilyen elárasztott vizekre 
specializálva, és elhozzák és a többi gazda is ezzel fogja. már látom a szemeim előtt, hogy 
lehet, hogy nyáron a déli parton a strandokat nem tudjuk kinyitni. 
 
Oláhné Surányi Ágnes:  ne mondd, hogy csak a déli parton, a Velencei-tó környékén az 
összes strandjánál ez a helyzet. A partfal is, a strand is, minden egyforma gond, mert ugye 
ugyan így feljön, mert rosszak a partfalak.  
 
Tóth István: rendben van, tehát súlyos gondjaink vannak, akkor én elindulnék ezen az úton, 
és ha jön valaki, akivel tudunk beszélni, akkor hívlak benneteket mindenféleképpen. Egyebek 
1-re ugorjunk át, arról beszéltünk, hogy múltkor hoztuk azt a döntést, hogy a társulási 
tanácsból akik az iskolatársulásban vannak, azok egy havi plusz díjat fizessenek be december 
15-ig, tehát legyen egy olyan előleg, úgymond. Na most akkor ebbe belefutottunk, meg is 
szavaztuk, de józanul átgondolva a dolgokat, úgy gondolom, hogy az lenne a reális, és ez van 
a módosításnak az x-edik bekezdésében, ezt kivennénk, hogy nem kell december 15-ig a két 
tételt befizetni, viszont, aki minden hónap 1-jéig befizeti, annak lesz fizetés, aki nem fizeti be, 
ott feltesszük a kezünket. Tehát ez egy csomó viszálynak, egy csomó pletykának, egy csomó 
cirkusznak ez van a hátterében, hogy bizonyos társaságok nem kapják meg a pénzt, bizonyos 
társaság nem fizeti be, akkor egyszer és mindenkorra tegyünk erre pontot, aki nem fizeti be a 
hónap első napjáig, azoknak innen nem lesz fizetésük.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: szeretném tájékoztatni a társulási tanácsot, hogy az 
államkincstárral felvettem a kapcsolatot, megkérdeztem, hogy ennek pontosan hogy történik a 
menete. Az államkincstártól azt a tájékoztatást kaptam, hogy a bérszámfejtés az minden 
esetben meg fog történni, ugyanis ezek a pedagógusok, illetve akár technikai dolgozók is itt 
munkaviszonyban állnak, ugye e munkájukat elvégezték, tehát ő tőlük a bérfizetést, úgymond 
a számfejtést megvonni nem lehet. Azt lehet tenni, hogy minden hónap 15-ig jelezni kell az 
államkincstár fele, hogy kik azok az emberek, és itt név szerint, TAJ-szám szerint fel kell 
sorolni, akiknek nem kérjük, hogy kiutalják a számlára a fizetésüket, hanem akkor a társulási 
tanácsnak nyilatkozni kell, hogy ők majd egyéb módon, házi pénztárból fogják megkapni. 
Tehát minden egyes alkalommal egyedileg kell majd ez ügyben a társulásnak tanácsnak 
döntenie.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: de ez nem megoldható, mert ugye ez utólagos.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: tehát leszámfejteni nekik le kell. A számfejtést nem tagadhatják 
meg, mert arra való hivatkozással tagadhatnák csak meg, hogy nem végezte el a munkáját. 
Márpedig ugye ez nem áll fent.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: és mi van akkor, ha nem egyedileg, hanem azt mondjuk, hogy 
mindig házi pénztárból kerül kifizetésre, és innentől kezdve megoldja az önkormányzat, 
mindenki a sajátját, ahogy akarja.  
 



Tóth István: ott van egy javaslat. Tehát a MÁK-on keresztül nem kötelező végig vinnünk a 
fizetéseket? 
 
Nochtáné Sulyok Mariann: kötelező illetményszámfejtő hely. 
 
Oláhné Surányi Ágnes: csak azt akarom mondani, hogy illetményszámfejtés, de ha utána 
minden polgármester azt mondja, hogy kérjük, hogy utána az egyéni kifizetőhelyen történne 
meg a kifizetés, mert akkor ez megoldja azt, hogy mindenki fizeti a magáét.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: ez lehetséges.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: ha nem tudja, nincs másra mutogatás.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: akkor a házi pénztárból kell kifizetni minden egyes dolgozót. De 
ezt lehet tagintézményi szinten is. Tehát ha mondjuk Gárdony-Agárd úgy gondolja, hogy ő 
nem így kívánja, hanem az államkincstárnál, ezt le kell írni. Annyi, hogy valamennyivel 
később fogja megkapni.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: ez szerintem megoldás lehet.  
 
Tóth István: arról van szó, akkor Mariann mégegyszer, foglaljuk össze, hogy olyan lehetőség 
előfordulhat, hogy a MÁK csinálja a számfejtést, de a kifizetés helyileg történik, erre van 
technika, ez kivitelezhető. Most azért kérdezem, hogy kivitelezhető-e, az agárdi iskola azt 
mondja, hogy jó, én fizetek, de Zichyújfalu hogy fog fizetni?  
 
Oláhné Surányi Ágnes: én azt javaslom, hogy ezen az úton induljunk el, írásban kérni kell, 
meg a pénzügyeseitekkel egyeztetni, mert szerintem nem kizárt, hogy ti viszont utaljatok. 
Mert itt csak arról van szó, hogy kifizető hellyé válik az önkormányzat, mi régen is voltunk 
kifizetőhely, de az nem azt jelenti, hogy készpénzzel kell fizetni. Tehát én azt mondom, hogy 
mint elvi állásfoglalás. Innentől kezdve megoldódik a kistérség problémája, mindenki viszi a 
saját dolgozóit úgy, ahogy ő akarja.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: nekem ezzel az az aggályom, és fenntartásom, hogy ugye hogy 
néz ki egy költségvetés. Úgy néz ki, hogy van egy elfogadott bevétel és van egy elfogadott 
kiadási része. Akkor ha betervezzük oda a béreket,  ugye a béreknek a nagy részét az állami 
normatíva fedi le, ami a társulás számlájára érkezik. Erre nincsen lehetőség, hogy ezt 
egyénileg az önkormányzatok vagy az intézmények kapják meg, ez teljesen kizárt. A másik 
aggályom ebben, hogy mivel nettósítás folyik, az csak egy része, hogy az intézmény ezt majd 
kifizeti, a nettósításba belekerül az adó, a levonások, a járulékok és minden más, tehát 
nagyon-nagyon ezt a rendszert át kell gondolni. Illetve amit az önkormányzat egyéni 
kifizetéshez hozzátesz, az hogy kerül majd bele az intézmény költségvetésébe. Mert itt még 
mindig kistérségi fenntartású intézményekről beszélünk. És még mindig arról beszéltünk, 
hogy egy fenntartó van, annak az egy fenntartónak egy központosított számlája van, azon meg 
kell forgatni az összes bevételt és ugye itt van az üvegzseb törvény, az összes bevételt és az 
összes kiadást. Én úgy gondolom, hogy erre. 
 
Oláhné Surányi Ágnes: üljetek össze, és oldjátok meg.  
 
Tóth István: jó, akkor Mariann itt ez most legyen egy végszó, most mi arról döntsünk, hogy 
ezt az előre befizetést a duplát, ezt vegyük ki, a többi marad. Én pontosan szeretném látni, 



hogy hogy kerül a dolgozók számlájára a fizetés. Tehát, hogy ez mindenhogy rendben legyen. 
Ezen végig kell menni egyszer. Akkor én azt javaslom, hogy ezt a napirendet, az egyebek 1-et 
ezzel, hogy kivesszük ezt, ezzel fogadjuk el, ezt a kéthavis dolgot.  
 
Dr. Farsang Zoltán: a pénzügyi bizottság javasolta is.  
 
Tóth István: jó, vonjuk vissza, és a megfelelő megoldást a legrövidebb időn belül találjuk 
meg. És ezzel bízzatok meg engem, úgy gondolom, hogy én ezt felvállalnám, hogy az 
érintettekkel végigtárgyaljuk lépésről-lépésre, hogy hogy lehet ezt a problémát megoldani. 
Mert az összes problémánknak a rákfenéje itt kezdődik, és az ingerlékenység is és az össze-
vissza beszéd is, hogy bizonyos települések nem tudtak befizetni bizonyos díjakat, és ebből a 
másiknak sérelme van. Innentől kezdve ezt lehet ragozni, és lehet emlegetni, hogy ki az, aki 
miatt nem lett ez, és akkor itt mindenki megtalálja éppen a szívének megfelelő, hogy kibe 
vágjon bele egy jó nagyot.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: kérdezni szeretnék csak Mariann, hogy december hónapban a 
bérfizetések megtörténtek? 
 
Nochtáné Sulyok Mariann: hát ugye a novemberi. Igen, megtörtént. 
 
Oláhné Surányi Ágnes: és befolyt a kistérséghez minden településről? 
 
Nochtáné Sulyok Mariann: nem minden településről folyt be, de annyi befolyt, hogy a 
béreket ki tudtuk fizetni, és megint a dologi kiadások azok, amiket tolunk magunk előtt. 
Ennek egy nagy része megoldódott, mert ugye Kápolnásnyéken volt egy nagyobb összegű 
hiány, amit úgy tudok, hogy az önkormányzat közvetlenül az intézményhez finanszírozza, 
mogoldodótt, illetve Gárdony esetében pedig úgy ki tudtuk finanszírozni az önkormányzati 
befizetésből, hogy ott is úgy néz ki, hogy megoldódik. Az egyeztetések, ami a további 
fennálló tartozásokról szóltak, az úgy néz ki, hogy nagyrészt eredményes volt és több 
önkormányzat befizette már a hátralékokat, tehát abból is folyt be egy jelentősebb összeg, és 
Zichyújfalu is nem a hátralékát, de a napi működéshez biztosítja a forrásokat. De ott továbbra 
is a 2009. évi hiány az fennáll. De úgy néz ki, hogy lábalunk ki a pénzügyi nehézségekből.  
 
Tóth István: akkor az irány jó, az eltökéltség jó, most akkor a többit kell megoldani még, 
hogy legyen egy kényszerpálya mindenkinek, hogy be kell fizetni, mert az ellustítja esetleg 
azt, hogy úgyis befizették a többiek, most én nem fizetem be, inkább egy másik lyukat tömök 
be vele, majd kifizeti a kistérség. És akkor továbbmegyünk.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: én azt javasolnám kardinális kérdésként a te gondolataidat 
kiegészítve a miénkből kiindulva, hogy pénzforgalmi szemlélettel kell minden 
önkormányzatnak élni, hogy minden hónap társulási ülésének egy fix napirendi pontja legyen, 
hogy a havi pénzforgalmi jelentést idehozzátok, az maximum egy oldal közérthetően, ki mit 
fizetett be, mivel tartozik tételesen, minden társulási ülésre kimenjen, elszámolás pro-kontra, 
és akkor ne érjen senkit meglepetés.  
 
Tóth István: Mónika parancsolj. 
 
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika: én még olyant kérnék, hogy nem lesz gond az első 
év befizetése, csak nálunk a közétekeztetés nem jött meg, és hogy azt mondtátok ti a 
pénzügyeseimnek, hogy amikor lesz pénzetek, akkor ti átutaljátok, és akkor mi ezt 



visszautaljuk, és így utaljuk a tagi hozzájárulást. És még mindig van fél millió forint, amit 
mondtak, hogy majd utaltok, és a decemberi hozzájárulásunk legyen fenntartva, és akkor 
amint utaltátok, mert akkor nem tudom, hogy ez hogy jön felénk. Két hónapot csúszott ez a 
közétkeztetés, és nem ment nekünk tagi hozzájárulás, mert vártuk, hogy az a két és fél millió 
forint megérkezzen.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: én csak arról tudok beszámolni, ami itt gyakorlat volt a 
társulásnál. Itt a társulásnál, amikor én ide jöttem dolgozni, akkor az volt a gyakorlat, hogy 
pézforgalom szempontjából az oda és vissza tertozásokat nem utalták ki. Tehát amikor a 
kistérségi társulásnak volt egy olyan fizetési kötelezettsége egy önkormányzat fele, mint 
például az étkezéses normatíva, akkor nem kiutalták, hanem levonták az önkormányzat által 
kifizetendő összegből.  
 
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika: hát ezért nem tudtuk, hogy most mi van, vagy ne 
fizessük, vagy fizessük.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: én több alkalommal elmondtam, és én úgy vettem észre, hogy az 
önkormányzatok és az elnökség részéről is egy igény, hogy pénzforgalmi szempontból 
csináljuk meg ezeket az oda-vissza utalásokat. Na most több olyan önkormányzat volt, ahol 
egyszerűen nem állt rendelkezésre ez az összeg, és nem tudtak befizetni, ezért például úgy 
csináltuk meg, hogy aznap. Tehát amelyikönk számláján volt, megbeszéltük, hogy mi 
kiutaljuk, de te még aznap utald vissza, és ugyanez történt Pázmándnál is. Tehát az első 
alkalommal, úgy beszéltük meg a pénzügyesekkel, hogy beszámoljuk. Tehát mi azt mondjuk, 
hogy mi nem utaljuk ki, utána mondták, hogy mégiscsak jobb lenne, ha megjelenne a 
könyvekbe, és ezt le is bonyolítottuk, hogy kiutaltuk, és visszatettük. Na, most a másik az, 
hogy a társulási megállapodás értelmében minden hónap 1-jén kell befizetni a társult 
önkormányzatoknak az intézmények fenntartásához, tehát az már 2-án hiányként mutatkozik 
bármilyen nyilvántartásban, viszont ad egy úgymond olyan kedvezményt a tárulás részéről, 
mivel a normatíva nem érkezik meg, csak utólag, ezért a következő hónapban kell nekünk 
kiutalni, amit nekünk kell kiutalni, és ezért van az, hogy csúszás van. Tehát amikor mi 
csinálunk mondjuk novemberben egy kimutatást, akkor az arról szól, hogy nekünk az 
önkormányzat 11 hónappal tartozik, viszont mi az ő részére csak 10 hónappal tartozunk, 
hiszen min novemberben csak az október havi esedékes normatívát kapjuk meg. És ezért van 
ebben egy ilyen csúszás.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: de hát ez mindenhol így van, ez nem kistérségi specialitás.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: csak ezért van az, hogy kettőnk között, hogy mi, mint társulás 
még mindig tartozunk az önkormányzat fele a december havi étkezéssel, hiszen nekünk az 
még nem egy lejárt esedékességű dolog.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: ezt beszéljétek meg külön. Számoljatok már el egymással külön. A 
rendszerben mindig tartozni fog, mert a normatíva mindig egy hónap csúszással jön meg.  
 
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika: szerintem azt nekem is tudnom kell és a 
többieknek is, hogy a közétkeztetés az hogyan jön vissza, mert nem hiszem, hogy az a 2,5 
millió az csak az októberi volt, hanem az egész éves.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: az egész éves volt. 
 



Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika: hát erről van szó, nem egy haviról.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: csak ugye mivel fizetési nehézségek voltak az intézményeknél, 
és mivel az önkormányzat is tartozott finanszírozással, ezért így bonyolítottuk le, hogy oda-
vissza most utaltuk ki, mikor mind az önkormányzatnak volt a számláján pénz, és mind a 
kistérség számláján.  
 
Tóth István: köszönjük szépen, a napirendre visszatérve, kérem vegyük ki belőle azt a részt, 
a többi marad, és akkor ezeket a problémákat, amiket felhalmozott az idő, ezeket mindenki 
szeretné megoldani, én úgy gondolom. Mindenki azon van, hogy mindenki fizesse a cehhét, 
és így kevesebb hiány lesz a kistérségben.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: én azt szeretném kérni, hogy szavazzunk arról majd külön, hogy 
januárra csináljunk egy teljes végelszámolást,  hogy ki mivel, és utána pedig arról 
szavazzunk, hogy minden hónapban pénzforgalmi jelentés kerüljön elénk.  
 
Tóth István: ez okoz nektek problémát? 
 
Nochtáné Sulyok Mariann: nem.  
 
Tóth István: akkor tisztelettel először szavazzunk. Fogadjuk el a napirendet, aki egyetért a 
napirend elfogadásával, kérem jelezze. Megállapítom, hogy egyhangú szavazással 
eldöntöttük. És volt két indítvány, az egyik, hogy januárban tartsunk egy tabula rasa-t, nézzük 
meg, hogy ki-hol tart, egy tájékoztatót, és minden hónap elején a pénztárforgalomról kapjunk 
tájékoztatást.  
 

A VKTKT 123/2010. (XII.3) sz. határozata:  
 
A Tanács megtárgyalta a Velencei-tó Környéki 

Többcélú Kistérségi Társulás és intézményei   

költségvetési koncepciójának, költségvetésének, 

költségvetés-módosításának és pénzügyi 

elszámolásainak irányelveiről szóló javaslatot és az 

alábbi határozatot hozta:  

 
• A társult önkormányzatok – a kötelező feladatokon túl – 

szabadon vehetnek részt olyan pályázatokban, 
amelyeket a Társulás nyújt be. A pályázatban részt vevő 
önkormányzatok kötelesek az önrész fedezetére 
képviselő-testületi döntéssel kötelezettséget vállalni és 
ezt az önrészt – egy elkülönített számlára – kötelesek 
befizetni a nyertes pályázat kihirdetését követő 5 napon 
belül. 

• Amennyiben utófinanszírozást igényel a pályázat – 
szintén az elkülönített számlára  - a pályázatban részt 
vevő önkormányzat köteles a pályázat teljes összegéből 
a reá jutó részt biztosítani a támogatási döntés aláírását 



követő 10 napon belül, arra képviselő-testületi döntéssel 
kötelezettséget vállalni. 

• A Kistérségi Iroda köteles a Társulás minden pénzügyi 
teljesítést igénylő kivonatát megküldeni az érintett 
önkormányzatoknak a Tanácsülést követő 15 napon 
belül. 

• A Kistérségi Iroda vezetője köteles minden Tanácsülésen 
beszámolni a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról. 

• A Kistérségi Iroda vezetője köteles gondoskodni arról, 
hogy a Társulási Tanács üléseiről készült 
jegyzőkönyveket, határozati kivonatokat a társult 
önkormányzatok megkapják az ülést követően 15 napon 
belül, igény esetén olyan formában, hogy az 
önkormányzat azt saját honlapjára feltehesse. 

• A Társulási Tanács fő irányelvként határozza meg, hogy 
az önkormányzati befizetéseket a befizető önkormányzat 
intézményére kell fordítani. Ezzel egyiedjűleg a Társulás 
kezdeményezi a Magyar Államkincstárnál – mint az 
illetmények számfejtését ellátó szervezetnél – a bérek 
tagintézményenkénti elkülönített számfejtését, így 
lehetőség lesz arra, hgy a társulási tanácsi döntés után a 
nem fizető önkormányzatok intézményei esetén a bér ne 
kerülfjön kifizetésre. 

• A Kistérségi Iroda a célzott normatív támogatásokat a 
számlára érkezést követően 5 napon belül köteles 
továbbutalni az érintett önkormányzat számlájára. 

• A Gárdonyi Kistérségi Iroda vezetője/ pénzügyi vezetője 
a közoktatási intézmények költségvetési tervezeteinek 
illetve költségvetésének előkészítése során a közoktatási 
intézmények vezetőivel/ gazdasági vezetőivel, továbbá a 
többletköltségek viselésére köteles önkormányzatok 
polgármestereivel/jegyzőivel/pénzügyi 
vezetőivel/gazdasági ügyintézőivel előzetesen 
egyeztetést folytat. Az intézmény gazdálkodását ellátó 
gazdálkodási iroda vezetője a közoktatási intézmény 
vezetőjének közreműködésével elkészíti a 
Pénzügyminiszter, a Magyar Államkincstár, a hatályos 
költségvetési törvény-tervezet tervezési irányelveit 
figyelembe véve az intézmény költségvetési 
koncepcióját, amelyet véleményezésre megküld az 
érintett önkormányzat képviselőtestületének. A 
Kistérségi Iroda adatot szolgáltat az általa leigényelt 
normatív támogatások összegéről a tervezéshez, a 
Magyar Államkincstár visszaigazolását követő 10 
munkanapon belül. A képviselőtestület véleményezi a 
kiküldött koncepciót kiemelt előirányzati szinten és 
meghatározza az önkormányzati hozzájárulás várható 
mértékét. Amennyiben a koncepció tervezetéhez képest 
változtatást  igényel, úgy indokolással javaslatot tesz a 
jogcím és az előirányzat, valamint annak összege pontos 



megjelölésével az önállóan gazdálkodó intézmény 
gazdasági vezetőjének. 
  

 A gazdálkodást ellátó iroda a közoktatási intézmények 
éves költségvetés tervezetének illetve költségvetésének 
összeállítása során a rendszeres személyi juttatások, 
továbbá a dologi költségek időközbeni inflációval 
történő korrigált összegét, mint „fix” tételeket veszi 
alapul, azzal, hogy figyelembe veszi továbbá az 
intézménynél a feladatkör bővülését. A további 
előirányzatok tekintetében a többletköltséget viselő 
önkormányzat képviselőtestületét véleményezési jogkör 
illeti meg, melyet a képviselőtestület a tervezet 
kézhezvételétől számított 15 napon belül gyakorol. A 
Kistérségi Iroda a költségvetési törvény-tervezet 
megjelenését követő 30 napon belül köteles elkészíteni 
az intézmény költségvetésének tervezetéhez az állami 
normatív támogatások bevételi előirányzatait, amelyet 
további felhasználásra megküld a gazdálkodást ellátó 
iroda részére illetve igény esetén az érintett 
önkormányzatnak.  

 
A többletköltséget viselő önkormányzat nyilatkozik 
arról, hogy egyetért-e a tervezettel. Amennyiben nem ért 
egyet, úgy meg kell jelölni, hogy mely tételek 
vonatkozásában van eltérő álláspontja, s ez esetben 
javaslatot kell tennie a kifogásolt előirányzat 
módosítására.  

 
Az érintett intézmény vezetője és a Kistérségi Iroda 
vezetőjének/pénzügyi vezetőjének kötelezettsége az 
egyeztetés a többletköltséget viselő önkormányzat 
képviselőivel.  A képviselőtestület által kifogásolt 
előirányzat összege tartalékba helyezendő, melynek 
felhasználása kizárólag az eredményes egyeztetés 
alapján lehetséges.  

  
 Amennyiben a többletköltség viselésére köteles 
önkormányzat a megkeresésre 15 napon belül nem 
nyilatkozik, úgy az részéről elfogadottnak tekintendő.  

  
• Év közben minden olyan költségvetés-módosítás 

esetében megilleti a többletköltséget viselő 
önkormányzatot a véleményezési jogkör, amely az 
önkormányzati hozzájárulás mértékét módosítja. 
 

• Évente június 30-i és december 31-i zárással a Kistérségi 
Iroda beszámolót készít az önkormányzatok számára 
tagintézményi szinten a kiemelt előirányzatok 



teljesítéséről a gazdasági irodák vezetőinek írásbeli 
adatszolgáltatása alapján. 
 

• A Kistérségi Iroda köteles értesíteni az adott 
önkormányzatot arról, ha év közben a normatíva 
többletigénylés/lemondás mértéke meghaladja az eredeti 
költségvetésben feltüntetett állami normatíva 5 %-át. 
 

• A Kistérségi Iroda vezetője/pénzügyi vezetője meghívása 
esetén köteles részt venni a települések 
képviselőtestületi ülésein illetve a pénzügyi bizottsági 
ülésein ahol a közoktatási intézményeket is érintő 
költségvetés-tervezetet, költségvetést, költségvetés-
módosítást, beszámolót illetve zárszámadást tárgyalnak. 
 

• A Kistérségi Iroda köteles minden olyan analitikus 
nyilvántartást, normatíva igénylés/lemondás adatait a 
többletköltséget viselő önkormányzat részére – erre 
irányuló igény esetén – megküldeni, amely a 
beszámolókat, tervezéseket alátámasztja. 
 

• A Kistérségi Iroda köteles minden olyan ellenőrzésről, 
annak eredményeiről beszámolni az érintett 
önkormányzatnak is, amely az adott intézményt érinti. 
 

• A Társulási Tanács dönt arról, hogy a Velencei-tó 
Környéki Többcélú Kistérségi Társulás, a Chernel István 
Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és AMI, a 
Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és 
AMI tekintetében a 2011. évre vonatkozóan szöveges, a 
főbb irányelveket tartalmazó koncepciót készít. 
 
 
Felelős: Tóth István  elnök 

              Dr. Farsang Zoltán polgármester 

              Füzesiné Kolonics Ilona polgármester 

              Kurcz Mária polgármester   

              Mészárosné Hegyi Gyöngyi polgármester 

              Oláhné Surányi Ágnes polgármester 

               Takács János polgármester 

               Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika 

polgármester  

               Wagner Péter polgármester 

               Csordásné Bölcsics Márta főigazgató  

               Bencze Péter főigazgató 



                Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 

Határid ő: azonnal 

 
 
Nochtáné Sulyok Mariann: 5-éig megfelel? 
 
Tóth István: 5-ig jó. 
 
Oláhné Surányi Ágnes: nem pénztár, hanem pénzforgalmi szemlélet.  
 
Nochtáné Sulyok Mariann: ugyan ez a táblázat, amit már többször is kaptatok.  
 
Tóth István: aki ezzel egyetért, kérem jelezze. Megállapítom, hogy egyhangú szavazással 
elfogadtuk.  

A VKTKT 124/2010. (XII.3) sz. határozata:  
 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy 2011. 

január 31-ig az érintett önkormányzatokra és a GKI-ra 

vonatkoztatva teljes pénzügyi elszámolást készít a 2010. 

december 31-ig fennálló tartozások és kintlévőségek 

tekintetében. 

Határidő: 2011. január 31.  

Felelős: Tóth István elnök 

Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 

Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető 

 

 

 

A VKTKT 125/2010. (XII.3) sz. határozata:  

 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy 2011. 

január 1-től pénzforgalmi tervet készít a GKI, melyet 

minden hónap 5-ig a Társulásban részt vevő 

önkormányzatnak elekrtonikusan megküld.  

 

Határidő: 2011. január 1-től minden hónap 5-e.  

Felelős: Tóth István elnök 

Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 



Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető 

 
 
Tóth István: Következő a Mozdulj, Velencei-tó. Bartsch úr jelentkezett az előbb, hogy 
jöjjön-e, én szerintem, meg mások szerint is, ez most nem időszerű. Ugye a Mozdulj, 
Velencei-tóban Pázmánd érdekelt. Arról van szó, hogy 3-4. éve megy a Mozdulj, Velencei-tó, 
Gárdony két egységgel, Velence 3 egységgel, Pázmánd és Sukoró 1-1 egységgel szerepel. Ez 
egységenként 125 000 forint önrészt kíván, ehhez a Bartsch úr hoz 2 millió forintot a 
minisztérium részéről. A minisztérium ezt a programot 2 millió forinttal támogatja, azt meg 
tudtuk állapítani, hogy az első alkalommal volt ez jelentős, amikor jelentős eszköz érkezett 
ezekre a strandokra. Kaptunk hálókat, kosárlabdaállványt, stb. Most jól látható, hogy a 2 
millió forintnak a döntő része a kis intézmény fenntartására megy el. Tehát az állami 
támogatás tulajdonképpen néhány kisebb tételtől eltekintve a közreműködő szervezet 
működésére megy el. Most ez minket különösebben nem zavar, ha a Mozdulj, Velencei-tó 
program megy, és azt kérdeztük, hogy a programsorozat működtetésére 600 ezer forint, ami 
helyben marad mindebből, plusz az érmek, azok maradnak itt. Mindezekkel én kérném, hogy 
a képviselőtestületek foglalkozzanak ezzel, és hozzák meg majd a döntésüket, hogy ebben a 
programban január 31-ig kérnénk, hogy részt vesznek-e továbbra is.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: miért január 31.? 
 
Galambos Zsuzsanna: mert a minisztériummal, hogy szerződést kössünk-e egyáltalán. 
Jelezni kell a szándékot, hogy szeretnénk-e szerződést kötni.  
 
Oláhné Surányi Ágnes: de február 15-ig lesz költségvetés. Addig kell beterjeszteni, addig 
tudunk kötelezettséget vállalni.  
 
Tóth István: jó, akkor február 15-ig kérjük az állásfoglalást az önkormányzatoktól, akik 
eddig szerepeltek, hogy igen, erre az évre is vállalják. Hogy ne legyen ebből vita, hogy nem is 
vállaltam, mégis megindult a program, nem fogok fizetni semmit, tehát akkor ez így legyen. 
Aki ezt elfogadja, jelezze. Megállapítom, hogy egyhangú szavazással elfogadtuk.  
 

A VKTKT 126/2010. (XII.3) sz. határozata:  
 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a 
Mozdulj, Velencei-tó 2011 programsorozaton való 
részvételről az érintett önkormányzatok - Gárdony 
Pázmánd, Sukoró, Velence – kötelezettségvállalásaitól 
függően 2011. február 28-ig dönt. Az érintett 
önkormányzatok a kötelezettségvállalást tartalmazó 
határozatot  2011. február 15-ig juttatják el a Gárdonyi 
Kistérségi Irodába.  

 
 
Tóth István: a harmadik egyebek, ez pedig a TIOP pályázat. A TIOP pályázat keretében 
közbeszerzési eljárást kellett kiírni táblák vásárlására, és mivel az intézmények más típusú 
táblát szeretnének vásárolni, így két közbeszerzési eljárást kell kiírni, bocsánat, hármat. A 
múltkor megneveztük, hogy ki lesz, aki a közbeszerzési eljárást bonyolítja, ő jelezte, hogy 
kettővel nem lehet csinálni, három kell. Mind a háromra a pályázatban van fedezet, tehát 
mindegyik település, aki részt vesz ebben a pályázatban, örömmel nyugtázza, hogy nem kell 



plusz pénzt fizetnie, és a TIOP pályázat erre keretet biztosít. Én javaslom, hogy a 
közbeszerzési tanácsadónak mondjuk azt, hogy igen, csinálja háromban, mert máshogyan nem 
megy. Aki egyetért, jelezze. Megállapítom, hogy egyhangú szavazással elfogadtuk.  
 

A VKTKT 127/2010. (XII.3) sz. határozata:  
 
A Tanács a 105/2010 (XI.18) sz. határozatát az alábbiak 

szerint módosította: a TIOP 1.1.1-07/1 és a TIOP 

1.1.1/09-1 pályázatok eszközbeszerzéséhez szükséges 

közbeszerzési szakértőnek felkéri dr. Schablauer Péter 

hivatalos közbeszerzési tanácsadót a módosított árajánlat 

alapján történő feladat teljesítésére.  

 

A Tanács felkéri az oktatási referenst, mint a pályázatok 
projektmenedzserét,  hogy a szükséges intézkedéseket 
tegye meg.  
 

Felelős: Tóth István elnök 

               Galambos Zsuzsanna oktatási referens  

                

Határid ő: azonnal 

 
Tóth István: kérem szépen, a következő, amit a Mónika kérésére hagytunk, a koncepció. A 
koncepcióval kapcsolatban 3 polgármesterünk, akik közül kettő itt van, tett észrevételt, amit 
szeretnének elfogadni. Egy részéről már beszéltünk is, akkor én úgy gondolom, hogy tiétek a 
lehetőség, mondjátok el, hogy a koncepcióval kapcsolatban milyen észrevételetek van, amit itt 
szeretnétek velünk megosztani.  
 
Dr. Farsang Zoltán: köszönöm, hogy akkor foglalkozunk a dologgal, az első kérdésem, hogy 
ezt megkapták-e a többiek?  
 
Tóth István: igen. Kérnénk a pénzügyi Bizottság állásfoglalását.  
 
Wagner Péter: a pénzügyi bizottság a változtatásokkal, elfogadásra javasolja. A pénzügyi 
bizottság módosítása részletesebb és tükrözi az elmúlt évek tapasztalatait. Ezt a gazdaságis 
beépíti a koncepcióba.  
 
Tóth István: akkor én szavazásra tenném fel a koncepciót a változtatásokkal, a pénzügyi 
bizottság javaslata be kerül a koncepcióba, ezt Mariann bedolgozza, aki egyetért, hogy azt a 
koncepciót, ezekkel a kiegészítésekkel elfogadja, kérem, jelezze. Megállapítom, hogy három 
ellenszavazattal, Vereb, Pázmánd, Kápolnásnyék ellenszavazatával a koncepciót elfogadtuk.  
 
 

A VKTKT 128/2010. (XII.3) sz. határozata:  



 
1. A Társulási Tanács a 2011. évre vonatkozóan az 
alábbi tervezési irányelveket határozza meg: 
a. A működőképesség megőrzése, a vállalt feladatok 
zökkenőmentes és hatékony elvégzése, az ehhez 
szükséges források biztosítása, különös tekintettel a 
közoktatási intézmények esetében 
b. Kistérségi honlap aktualizálása 
c. Célzott, hatékony és eredményes pályázati 
munka, a közös célok és szándékok összehangolása 
d. A fejlesztéshez szükséges források feltárása 
 
2. A fenti célok eléréséhez, a biztonságos működés 
feltételeinek megteremtése érdekében szükséges 
 
a. A központi költségvetési források maximális 
igénybevétele 
b. A hazai és európai uniós pályázatokban rejlő 
lehetőségek eredményes kiaknázása 
c. A közoktatási intézményekben, és a Kistérségi 
Irodában a feladatok, a feladatokhoz kapcsolódó 
költségek racionális átgondolása 
 
3. A közoktatási intézmények költségvetésének 
összeállításánál az alábbi, egységes irányelveket 
határozza meg 
 
a. A személyi juttatások előirányzata a soros lépés 
miatti fizetési fokozat emelkedésén kívül béremelést 
nem tartalmaz 
b. Az oktatási referens foglalkoztatásával 
kapcsolatban felmerült költségek az érintett 
önkormányzatok között felosztásra kerülnek 
c. A dologi kiadások esetében a 2010. évi teljesítés 
adatait kell figyelembe venni azzal, hogy a közüzemi 
díjak tekintetében 6 %-os inflációs emelkedést kell 
alkalmazni 
d. Az intézmények költségvetésében az épülettel 
kapcsolatos beruházás nem kerül tervezésre, az 
önkormányzatok fejlesztési elképzeléseit és az ahhoz 
szükséges forrásokat a saját költségvetésükben 
szerepeltetik 
e. Az intézmények költségvetésében – igény szerint 
– felújítás, karbantartás, kisjavítás tervezhető 
f. Az intézmények költségvetésében vásárolt 
szolgáltatásként megjelenik a gyermekétkeztetés 
költsége 
g. A Társulási Tanács a működési hozzájárulás 
mértékét felülvizsgálja. 



h. A Kistérségi Irodában és a közoktatási 
intézményekben a foglalkoztatotti létszámot a 1. számú 
mellékletben foglaltaknak megfelelően fogadja el. 
i. Az intézmények esetében a Társulás 
tagintézményi szinten összeállított koncepciókat fogad 
el. (2. számú melléklet) 
 
 
Felelős: Tóth István elnök 
 
Határidő: 2010. december 15.   

 
 
Tóth István:ezennel az ülést bezárom. 
 
 
 
 

Tóth István                                    Galambos Zsuzsanna 
       elnök              mb. irodavezető 

 
A jegyzőkönyvet készítette: 

 
Ható Csilla 
 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 

 
  Oláhné Surányi Ágnes 
  Velence polgármestere



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 111/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa – a „közalkalmazottak 
jogállásáról” szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/B. §. alapján – nyilvános pályázatot hirdet a 
Gárdonyi Kistérségi Iroda magasabb vezetői megbízására az alábbiak szerint: 
 

Pályázati felhívás 
a Gárdonyi Kistérségi Iroda magasabb vezetői megbízására. 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Tárulási Tanácsa pályázatot hirdet a 
Társulás munkaszervezetének, a Gárdonyi Kistérségi Iroda magasabb vezetői megbízására. 
A meghirdetett beosztás megnevezése: Irodavezető. 
 
A közalkalmazotti jogviszony időtartama: határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony, 
munkakör: területfejlesztési -  vagy közoktatási referens  
 
Foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő. 
 
A vezetői megbízás időtartama: a magasabb vezetői megbízás határozatlan időtartamra szól. 
 
A munkavégzés helye: Fejér megye, 2481 Velence, Balatoni út 65. sz.  
 
A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok: 
önkormányzati közös feladatellátás szervezése, területfejlesztési - vagy közoktatási referensi  
feladatok ellátása, s a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás munkaszervezeti 
tevékenységének szervezése, koordinálása, döntés előkészítés és végrehajtás. 
 
Illetmény és juttatások:  
 
Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a „közalkalmazottak jogállásáról” szóló 1992. 
évi XXXIII. tv., valamint a 77/1993. (V.12.) Korm. rendelet rendelkezései az irányadók. 
 
Pályázati feltételek: 
 

- büntetlen előélet, 
- főiskolai vagy egyetemi végzettség, 
- vagyonnyilatkozati tételi eljárás lefolytatása, 
- nem áll a foglalkozás gyakorlásától eltiltás hatálya alatt, 
- gépjárművezetői jogosítvány, 
- számítógépes ismeret. 

 
A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: 
 

- képviselőtestületi hivatalban szerzett legalább 3 éves szakmai gyakorlat, 
- államigazgatási, jogi, pénzügyi, közgazdasági végzettség,  



- jogi vagy közigazgatási szakvizsga,  
- államháztartási tapasztalat,  
- területfejlesztési/településfejlesztési területen szerzett legalább 3 éves gyakorlat, 
- közbeszerzési referensi végzettség, 
- oktatási területen szerzett gyakorlat,  
- vezetői gyakorlat.  

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások: 
 

- részletes szakmai önéletrajz, 
- az iskolai végzettséget, szakképzettséget igazoló oklevelek másolata (az eredetit a 

meghallgatáson kell bemutatni), 
- jogosítvány másolata, számítógépes ismeretet igazoló irat, 
- 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, amely igazolja azt is, hogy nem áll a 

foglalkozás gyakorlásától eltiltás hatálya alatt 
- szakmai elképzeléseket, a vezetésre, fejlesztésre vonatkozó program, 
- hozzájárulás a személyes adatok kezeléséhez a pályázattal összefüggésben, 
- nyilatkozatot, hogy a pályázat zárt vagy nyílt ülésen történő tárgyalását kéri 

 
A munkakör betölthetőségének időpontja: 
 
A munkakör a pályázatok elbírálását követően 2011. február01-től tölthető be. 
 
A pályázat benyújtásának határideje: 2011. január 10. 
 
A pályázattal kapcsolatban további információt nyújt: - előzetes időpont egyeztetést követően 
-  
Tóth István Társulási Tanács elnöke, 2483 Gárdony, Szabadság u. 20.-22.  
Telefon: 22/589-572, 22/589-573 
Email: titkarsag@gardony.hu 
 
A pályázatok benyújtásának módja: 
 
Pályázatot írásban, postai úton az alábbi címre kell benyújtani: Gárdonyi Kistérségi Iroda,  
2481 Velence, Balatoni út 65. sz. 
 
Kérjük a borítékon feltüntetni a pályázati adatbázisban szereplő azonosító számot: …./2010., 
valamint a munkakör megnevezését: Irodavezető (magasabb vezetői megbízás). 
 
A pályázat elbírálásának határideje: pályázati határidő lejárta utáni első Társulási Tanács 
ülésén 2011. január 25-ig.  
 
A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  
 

- www.velencei-to.hu honlapon 
- Gárdonyi Kistérségi Iroda székhelye (2481 Velence, Balatoni út 65. sz..), 
- A Társulási Tanács tagjai Polgármesteri Hivatalaiban hirdetőtáblán történő 

kifüggesztés.  
 
Egyéb információk a pályázattal kapcsolatosan: 
 

- A kinevezés 4 hónap próbaidővel történik. 



- A munkáltató lakást nem tud biztosítani. 
- A szakmai önéletrajzot, valamint a szakmai elképzeléseket CD-n is csatolni kell. 

 
II. 
 

A Társulási Tanács felkéri a Társulási Tanács elnökét, hogy a pályázati felhívás megjelentetéséről 
gondoskodjon oly módon, hogy a pályázat benyújtására a megjelenéstől számított 30 nap 
rendelkezésre álljon. Amennyiben a KSZK megjelenés időpontja későbbi keletű, úgy a pályázat 
benyújtási határidő a 30 nap figyelembe vételével módosul azzal, hogy az elbírálási határidő 
módosulásánál 10 naptári napot kell figyelembe venni. 
 
 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 112/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
 
A VKTKT Társulási Tanácsa a VEPSZ 2010. évi költségvetését az alábbiak szerint 
módosítja:  
 
 
A 2010. évi költségvetés nem tervezett, többlet bevételeinek ( 1.892.700.- Ft)  50 %-a ( 

946.350 Ft.-) a  minőségi munka elismerésére a VEPSZ alkalmazottai között kerül felosztásra   

jutalomként, célprémiumként.  

Az összeg másik 50 %-a ( 946.350 Ft.-) céltartalékként kerül elkülönítésre a VEPSZ 2010.évi 

költségvetésében, úgy, hogy kötelezettségvállalással terhelt pénzmaradványként kerül a 2011. 

évi költségvetésébe visszatervezésre. Ezen összeg a GKI költségvetésében jelenik meg, 

amennyiben a VEPSZ székhelye továbbra is a jelenlegi marad. Ha nem, akkor a VEPSZ 

költségvetésében marad.  

A Tanács felkéri a VKTKT gazdasági vezetőjét, hogy a VEPSZ költségvetését a fentiek 

szerint módosítsa. 

  

 

 

Felelős: Tóth István elnök 

              Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 

              Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető 

 

Határidő: azonnal 

 

 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 113/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a VKTKT által fenntartott VEPSZ alapító 

okiratát az  alábbiak szerint  módosítja:  

Szakszolgálati feladatok:  

- gyógypedagógiai tanácsadás, korai fejlesztés, gondozás 

- fejlesztő felkészítéssel.  

Szakmai szolgáltatás: 

- szaktanácsadás (oktatási, pedagógiai módszerek megismertetése és terjesztése)  

- pedagógusok képzésének, továbbképzésének és önképzésének segítése, szervezése. 

 

Felelős: Tóth István elnök  

             Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 

             

Határidő: 2011. január 01.  

 

 

 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2011. január 6. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 114/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a jogszabályi kötelezettségeknek eleget téve 

elfogadja az előterjesztés mellékletét képező belső ellenőrzési kézikönyvet, melynek  

jóváhagyására a munkaszervezet vezetője jogosult. 

 

 

 

Felelős: Tóth István elnök 
               Galambos Zsuzsanna mb. munkaszervezet vezető 
 
Határidő: azonnal 
 
 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 115/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa a VKTKT Társulási Megállapodását a Társulási megállapodás 
VI. 2.3 pontja alapján  az alábbiak szerint módosítja:  
 
Módosítás helye Eredeti szöveg Módosított szöveg 
4. o. 6.2.  Lakosságszám aktualizása a 

2009. 01.01. és a 2010. 
01.01.-i adatokkal 

7. o.  7.   Népességszám aktualizálása 
2010. 01. 01-i adatokkal 

9. o. 1.6.2. Közép-Dunántúli Regionális 
Közigazgatási Hivatal 

Fejér Megyei Közigazgatási 
Hivatal 

24. o.  … 9 tagú Közoktatási 
bizottságot 

…5 tagú Közoktatási 
bizottságot 

25. o. 12. 4.  Egészében áttekintendő 
26. o. 1. 3. Közép-Dunántúli Regionális 

Közigazgatási Hivatal 
Fejér Megyei Közigazgatási 
Hivatal 

27. o. 1. 8. …ülések jegyzőkönyvét az  
ülést követő 8 napon belül… 
megküldi… Közép-
Dunántúli Regionális 
Közigazgatási Hivatal 
vezetője részére 

…ülések jegyzőkönyvét az  
ülést követő 15napon belül… 
megküldi Fejér Megyei 
Közigazgatási Hivatal 
vezetője részére 

60. o.  1. sz. melléklet Velencei-tó Környéki 
Pedagógiai Szolgálat 

Velencei-tó Környéki 
Egységes  Pedagógiai 
Szakszolgálat 

 
 
A Tanács felkéri dr. Szekercés Annát, hogy az  V. számú  módosításokat is tartalmazó 
egységes szerkezetbe foglalást 2010. december 31-ig készítse el. 
 
A Tanács felkéri a társult önkormányzatok polgármestereit, hogy az egységes szerkezetbe 
foglalt Társulási Megállapodás elfogadásáról 2011. január 31-ig hozzanak határozatot, és azt 
2011. február 15-ig juttassák el a Gárdonyi Kistérségi Irodába.  
 
Felelős: Tóth István elnök , Gárdony Város Polgármestere  
             dr. Farsang Zoltán - Kápolnásnyék Község polgármestere 
             Füzesiné Kolonics Ilona - Zichyújfalu Község polgármestere 
             Kurcz Mária - Vereb Község polgármestere 
             Mészárosné Hegyi Gyöngyi Éva - Sukoró Község polgármestere 
             Oláhné Surányi Ágnes – Velence Város polgármestere 
             Takács János - Pákozd Község polgármestere 
             Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika –Pázmánd Község Polgármestere  



             Wagner Péter - Nadap Község polgármestere 
 
              Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 
 
 
 
 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 116/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
 

A VKTKT Társulási Tanácsa a VKTKT  Szervezeti és Működési Szabályzatát a Társulási 
megállapodás VI. 2.3 pontja alapján  az alábbiak szerint módosítja:  
 
Módosítás helye Eredeti szöveg Módosított szöveg 
4. o. 6.2.  Lakosságszám aktualizása a 

2009. 01.01. és a 2010. 
01.01.-i adatokkal 

7. o.  7.   Népességszám aktualizálása 
2010. 01. 01-i adatokkal 

9. o. 1.6.2. Közép-Dunántúli Regionális 
Közigazgatási Hivatal 

Fejér Megyei Közigazgatási 
Hivatal 

24. o.  … 9 tagú Közoktatási 
bizottságot 

…5 tagú Közoktatási 
bizottságot 

25. o. 12. 4.  Egészében áttekintendő 
26. o. 1. 3. Közép-Dunántúli Regionális 

Közigazgatási Hivatal 
Fejér Megyei Közigazgatási 
Hivatal 

27. o. 1. 8. …ülések jegyzőkönyvét az  
ülést követő 8 napon belül… 
megküldi… Közép-
Dunántúli Regionális 
Közigazgatási Hivatal 
vezetője részére 

…ülések jegyzőkönyvét az  
ülést követő 15napon belül… 
megküldi Fejér Megyei 
Közigazgatási Hivatal 
vezetője részére 

60. o.  1. sz. melléklet Velencei-tó Környéki 
Pedagógiai Szolgálat 

Velencei-tó Környéki 
Egységes  Pedagógiai 
Szakszolgálat 

 
A Tanács felkéri dr. Szekercés Annát, hogy a IV. módosítást is tartalmazó egységes 
szerkezetbe foglalást 2010. december 31-ig készítse el. 
 
Felelős: Tóth István elnök 
              Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 
 
Határidő: 2011. január 31. 
 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 117/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
KDOP-2009-5.3.2-azonosító számon regisztrált projekt megvalósítása érdekében a Velencei-
tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás, mint ajánlatkérő által indított, „Vállalkozási 
szerződés- Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény akadálymentesítése” tárgyú általános egyszerű közbeszerzési eljárást lezáró döntés 
meghozatalára vonatkozó javaslatot.  
 
1.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa a 
Közbeszerzési Bíráló Bizottsága szakvéleménye alapján a megállapította, hogy a MAVA-
PLAN  Kft. (2484 Agárd, Mező u. 10/B:.) ajánlata megfelel az ajánlattételi felhívásban, 
illetőleg az ajánlattételi dokumentációban, valamint a jogszabályokban meghatározott 
követelményeknek. Az ajánlat érvényes, illetőleg az ajánlattevővel szemben kizáró ok nem áll 
fenn, azonban az ajánlattevő által ajánlott bruttó vállalkozói díj jelentős mértékben 
meghaladja az ajánlatkérő rendelkezésre álló fedezet összegét.  
 
2.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa a Közbeszerzési 
Bíráló Bizottság javaslata alapján a „Vállalkozási szerződés- Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény akadálymentesítése” tárgyú, 
tárgyalás nélküli általános egyszerű közbeszerzési eljárást a Kbt. 92. §. c.) pontja alapján 
eredménytelenné nyilvánítja, figyelemmel arra, hogy az összességében legelőnyösebb 
ajánlatot tevő sem tett - az ajánlatkérő rendelkezésére álló anyagi fedezet mértékére tekintettel 
- megfelelő ajánlatot. 
 
3.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa az eljárás 
eredményéről készült összegezést az előterjesztés mellékleteként jóváhagyja. 
 
4.)  A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa 
felhatalmazza a Kistérségi Iroda vezetőjét, hogy az eljárás eredményéről szóló hirdetményt a 
Közbeszerzési Értesítőben közzé tegye. 
 
5.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa a  
„Vállalkozási szerződés- Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény akadálymentesítése” tárgyában a Kbt. 252. §-ának (1) bekezdése 
b.) pontja alapján hirdetmény nélküli tárgyalásos eljárást indít. Az eljárás lebonyolításával 
megbízza dr. Vágner Elza ügyvédnőt. 
 
6.) A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa a hirdetmény 
nélküli tárgyalásos eljárásban a Bíráló Bizottság tagjának az alábbi személyeket jelöli ki:  
 
Tóth István VKTKT elnök 
Dr. Farsang Zoltán Kápolnásnyék Község Polgármestere 
Sági Tibor Kápolnásnyék Község Jegyzője 



Galambos Zsuzsanna GKI mb. irodavezető 
Dr. Vágner Elza ügyvédnő 
 
7.) A Társulási Tanács a hirdetmény nélküli tárgyalásos eljárás időütemtervének, ajánlattételi 
felhívásának és dokumentációjának jóváhagyását az eljárás megindítását megelőző ülésén 
kívánja tárgyalni, ezért annak előkészítésére felhatalmazza az eljárás lebonyolításával 
megbízott szervezetet. 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 118/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy az előterjesztés mellékletét képező javaslat 

szerint hozzájárul a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának értékelési részére vonatkozó 

módosításához.  

A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény főigazgatóját, hogy a szükséges intézkedést 

tegye meg. 

 
 

Felelős: Tóth István elnök 

                Bencze Péter  főigazgató  

                 

Határid ő: 2011. január 01. 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 119/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
A Tanács döntött arról, hogy az előterjesztés mellékletét képező javaslat szerint a Chernel 

István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 

pedagógiai programjának értékelési részére vonatkozó módosításához.  

A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény főigazgatóját, hogy a szükséges intézkedést 

tegye meg. 

 
 

Felelős: Tóth István elnök 

              Csordásné Bölcsics Márta főigazgató  

                 

Határid ő: 2011. január 01.  
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 120/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa az alábbiak szerint elfogadta a VKTKT 2011. évi munkatervét:   

2011. január 28. 
 

1. Javaslat a VEPSZ magasabb megbízott vezetői pályázatára vonatkozóan 
2. Javaslat a VKTKT által fenntartott közoktatási intézményekben az alapfokú 

művészetoktatásban alkalmazandó térítési- és tandíjakra vonatkozóan 
3. Javaslat a VKTKT 2011. évi költségvetésére vonatkozóan  
4. Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény 2011. évi költségvetésére vonatkozóan 
5. Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény 2011. évi költségvetésére vonatkozóan 
6. Javaslat a VEPSZ 2011. évi költségvetésére vonatkozóan 
7. Beszámoló a Közkincs Kerekasztal 2010. évi működéséről 
8. Beszámoló a 2010. évi Mozdulj, Velencei-tó! programsorozatról 
9. Javaslat a 2011. évi Mozdulj, Velencei-tó! programsorozatra vonatkozóan 
10. Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítésre vonatkozóan 
11. Javaslat a 2011. évi információs füzetre vonatkozóan 
12. Javaslat a VKTKT 2011. évi Közbeszerzési Tervének és Közbeszerzési Szabályzatának  

elfogadására. 
13. Javaslat a 2011. évi Utazás Kiállításon való részvételre vonatkozóan 
14.  Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
15. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
16. Egyebek 

   
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 
 

2011. február 25. 
 

1. Beszámoló a Közkincs Kerekasztal 2010. évi működéséről 
2. Beszámoló a 2010. évi Mozdulj, Velencei-tó! programsorozatról 
3. Javaslat a 2011. évi Mozdulj, Velencei-tó! programsorozatra vonatkozóan 
4. Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítésre vonatkozóan 
5. Javaslat a 2011. évi információs füzetre vonatkozóan 
6. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
7. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
8. Egyebek 

 
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 



   Pénzügyi Bizottság 
                          Oktatási Bizottság 

2011. március 25. 
 

1. Tájékoztató a VKTKT 2010. évi belső ellenőrzéséről 
2. Javaslat a VEPSZ magasabb megbízott vezetői pályázatára vonatkozóan 
3. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
4. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
5. Egyebek 

    
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
Pénzügyi Bizottság 

           Oktatási Bizottság 
 
2011. április 29. 

 
1. Javaslat a 2011. évi szúnyoggyérítési szakértőre vonatkozóan. 
2. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
3. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
4. Egyebek 

   
Elnökség: 
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
Pénzügyi Bizottság 
Oktatási Bizottság 
 

2011. május 7. 
 

1. Javaslat a 2011/2012-es tanévben indítandó első osztályok számának meghatározására 
2. Javaslat a Kistérségi Szüreti Mulatságra vonatkozóan.  
3. Tájékoztató a 2011. évi Nyári Játékok rendezvénysorozatról. 
4. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
5. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
6. Egyebek 

 
Elnökség: 
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
Pénzügyi Bizottság 
Oktatási Bizottság 

 
2011. június 24. 

 
1. Javaslat a VEPSZ 2010/2011 tanév ellátott gyermeklétszámának jóváhagyása és 
csoportlétszámának meghatározására vonatkozóan 
2. Javaslat a VKTKT által fenntartott közoktatási intézmények 2011/2012-es tanévi 
pedagóguslétszámának 
3. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
4. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
5.  Egyebek 



 
 

 
Elnökség.  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
Pénzügyi Bizottság 
Oktatási Bizottság 

 
2011. augusztus 26. 
 

1.   Beszámoló a VKTKT és intézményei első félévi pénzügyi teljesítményéről 
2.   Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2010/2011 tanév végi beszámolójának elfogadására 
vonatkzóan 
3.   Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 2010/2011 tanév végi beszámolójának elfogadására vonatkozóan 
4.   Javaslat a VEPSZ 2010/2011-es tanév végi beszámolójának elfogadására 
vonatkozóan.  
5.   Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
6.   Tájékoztató a két ülés között történtekről 
7.   Egyebek 

 
 

Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
Pénzügyi Bizottság 
Oktatási Bizottság 
 

2011. szeptember 30. 
 

1. Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2011/2012. tanévi munkatervére vonatkozóan 

2. Javaslat a Chernel István Általános iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény 2011/ 2012. tanévi munkatervére vonatkozóan 

3. Javaslat a VEPSZ 2011/2012. tanévi munkatervére vonatkozóan 
4. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
5. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
6. Egyebek              

 
2011. október 28.  

 
1. Javaslat a VKTKT és intézményei ¾  éves beszámolójára vonatkozóan. 
2. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
3. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
4. Egyebek 

 
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
Pénzügyi Bizottság 
Oktatási Bizottság 



 
 
 
 
 

2011. november 25.  
 

1. Javaslat a VKTKT és intézményei 2012. évi költségvetési koncepciójára vonatkozóan 
2. Javaslat a VKTKT belső ellenőrzés 2012. évi tervére vonatkozóan 
3. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
4. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
5. Egyebek 

 
Elnökség:  
Előtte tárgyalja: Jegyzői Kollégium 
Pénzügyi Bizottság 
Oktatási Bizottság 
 

2011. december 16. 
 

1. Beszámoló a VKTKT 2011. évi tevékenységéről 
2. Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról 
3. Tájékoztató a két ülés között történtekről 
4. Egyebek 

 

 

Felelős: Tóth István elnök  

              Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 

Határid ő: folyamatos 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 121/2010. (XII.3) sz. határozata: 

 
A VKTKT Társulási Tanácsa a határozati javaslat mellékletét képező munkahelyi 

mobiltelefonok használatáról szóló szabályzatot az abban foglaltak szerint elfogadta.   

 

Felelős: Galambos Zsuzsanna  

                mb. irodavezető 

 

Határidő: 2011. január 01.  

 
 
 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 122/2010. (XII.3) sz. határozata:  
 

A VKTKT Társulási Tanácsa az alábbiak szerint döntött a GKI érvényben lévő 
szerződéseiről.  

 

Szerződő fél kiadás 
VHG –karbantartás br. 14.000 Ft/hó – 

rendelkezésre állás + 
szolgáltatás díja  

Dr. Szabó László ügyvédi 
iroda 

br. 60.000 Ft/hó- általány 

Alba-Idea – fénymásoló nyomtatott példány szerint 
Napos-Net-rendszergazda br. 10.000 Ft/ hó 
LIW Intermédia –honlap 

karbantartás  
br. 11.250.-/ hó 

Lindström KFT. –
szőnyegbérlet  

Br.6050 Ft/hó 

  
Mubisz-munkavédelem br. 18.750 Ft/ hó 

Videoton Holding-
foglalkozás eü-i 

létszám alapján 

 
2011. január 1-jével felmondja a szerződést a VHG Kft-vel és a Dr. Szabó László Ügyvédi 
Irodával.  
A pénzügyi bizottság 2011. január 20-ig felülvizsgálja a szerződését az Alba-Idea Kft-nek, a 
LIW Intermedia Kft-nek, a Mubisz Bt-nek és a Videoton Holding Zrt-nek.  
A Napos-net Bt-vel a szerződést változatlan formában megtartja, illetve a Lindström Kft. havi 
díját Velence Város Önkormányzatával 50-50%-ban közösen fizetik.  
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 mb. irodavezető elnök 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 123/2010. (XII.3) sz. határozata:  
 
A Tanács megtárgyalta a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás és intézményei   

költségvetési koncepciójának, költségvetésének, költségvetés-módosításának és pénzügyi 

elszámolásainak irányelveiről szóló javaslatot és az alábbi határozatot hozta:  

 
• A társult önkormányzatok – a kötelező feladatokon túl – szabadon vehetnek részt 

olyan pályázatokban, amelyeket a Társulás nyújt be. A pályázatban részt vevő 
önkormányzatok kötelesek az önrész fedezetére képviselő-testületi döntéssel kötelezettséget 
vállalni és ezt az önrészt – egy elkülönített számlára – kötelesek befizetni a nyertes pályázat 
kihirdetését követő 5 napon belül. 

• Amennyiben utófinanszírozást igényel a pályázat – szintén az elkülönített számlára  
- a pályázatban részt vevő önkormányzat köteles a pályázat teljes összegéből a reá jutó részt 
biztosítani a támogatási döntés aláírását követő 10 napon belül, arra képviselő-testületi 
döntéssel kötelezettséget vállalni. 

• A Kistérségi Iroda köteles a Társulás minden pénzügyi teljesítést igénylő kivonatát 
megküldeni az érintett önkormányzatoknak a Tanácsülést követő 15 napon belül. 

• A Kistérségi Iroda vezetője köteles minden Tanácsülésen beszámolni a lejárt idejű 
határozatok végrehajtásáról. 

• A Kistérségi Iroda vezetője köteles gondoskodni arról, hogy a Társulási Tanács 
üléseiről készült jegyzőkönyveket, határozati kivonatokat a társult önkormányzatok 
megkapják az ülést követően 15 napon belül, igény esetén olyan formában, hogy az 
önkormányzat azt saját honlapjára feltehesse. 

• A Társulási Tanács fő irányelvként határozza meg, hogy az önkormányzati 
befizetéseket a befizető önkormányzat intézményére kell fordítani. Ezzel egyidejűleg a 
Társulás kezdeményezi a Magyar Államkincstárnál – mint az illetmények számfejtését ellátó 
szervezetnél – a bérek tagintézményenkénti elkülönített számfejtését, így lehetőség lesz arra, 
hogy a társulási tanácsi döntés után a nem fizető önkormányzatok intézményei esetén a bér ne 
kerüljön kifizetésre. 

• A Kistérségi Iroda a célzott normatív támogatásokat a számlára érkezést követően 5 
napon belül köteles továbbutalni az érintett önkormányzat számlájára. 

• A Gárdonyi Kistérségi Iroda vezetője/ pénzügyi vezetője a közoktatási intézmények 
költségvetési tervezeteinek illetve költségvetésének előkészítése során a közoktatási 
intézmények vezetőivel/ gazdasági vezetőivel, továbbá a többletköltségek viselésére köteles 
önkormányzatok polgármestereivel/jegyzőivel/pénzügyi vezetőivel/gazdasági ügyintézőivel 
előzetesen egyeztetést folytat. Az intézmény gazdálkodását ellátó gazdálkodási iroda vezetője 
a közoktatási intézmény vezetőjének közreműködésével elkészíti a Pénzügyminiszter, a 
Magyar Államkincstár, a hatályos költségvetési törvény-tervezet tervezési irányelveit 
figyelembe véve az intézmény költségvetési koncepcióját, amelyet véleményezésre megküld 
az érintett önkormányzat képviselőtestületének. A Kistérségi Iroda adatot szolgáltat az általa 
leigényelt normatív támogatások összegéről a tervezéshez, a Magyar Államkincstár 
visszaigazolását követő 10 munkanapon belül. A képviselőtestület véleményezi a kiküldött 
koncepciót kiemelt előirányzati szinten és meghatározza az önkormányzati hozzájárulás 



várható mértékét. Amennyiben a koncepció tervezetéhez képest változtatást igényel, úgy 
indokolással javaslatot tesz a jogcím és az előirányzat, valamint annak összege pontos 
megjelölésével az önállóan gazdálkodó intézmény gazdasági vezetőjének. 
  

 A gazdálkodást ellátó iroda a közoktatási intézmények éves költségvetés tervezetének illetve 
költségvetésének összeállítása során a rendszeres személyi juttatások, továbbá a dologi 
költségek időközbeni inflációval történő korrigált összegét, mint „fix” tételeket veszi alapul, 
azzal, hogy figyelembe veszi továbbá az intézménynél a feladatkör bővülését. A további 
előirányzatok tekintetében a többletköltséget viselő önkormányzat képviselőtestületét 
véleményezési jogkör illeti meg, melyet a képviselőtestület a tervezet kézhezvételétől 
számított 15 napon belül gyakorol. A Kistérségi Iroda a költségvetési törvény-tervezet 
megjelenését követő 30 napon belül köteles elkészíteni az intézmény költségvetésének 
tervezetéhez az állami normatív támogatások bevételi előirányzatait, amelyet további 
felhasználásra megküld a gazdálkodást ellátó iroda részére illetve igény esetén az érintett 
önkormányzatnak.  

 
A többletköltséget viselő önkormányzat nyilatkozik arról, hogy egyetért-e a tervezettel. 
Amennyiben nem ért egyet, úgy meg kell jelölni, hogy mely tételek vonatkozásában van 
eltérő álláspontja, s ez esetben javaslatot kell tennie a kifogásolt előirányzat módosítására.  

 
Az érintett intézmény vezetője és a Kistérségi Iroda vezetőjének/pénzügyi vezetőjének 
kötelezettsége az egyeztetés a többletköltséget viselő önkormányzat képviselőivel.  A 
képviselőtestület által kifogásolt előirányzat összege tartalékba helyezendő, melynek 
felhasználása kizárólag az eredményes egyeztetés alapján lehetséges.  

  
 Amennyiben a többletköltség viselésére köteles önkormányzat a megkeresésre 15 
napon belül nem nyilatkozik, úgy az részéről elfogadottnak tekintendő.  

  
• Év közben minden olyan költségvetés-módosítás esetében megilleti a 

többletköltséget viselő önkormányzatot a véleményezési jogkör, amely az önkormányzati 
hozzájárulás mértékét módosítja. 
 

• Évente június 30-i és december 31-i zárással a Kistérségi Iroda beszámolót készít az 
önkormányzatok számára tagintézményi szinten a kiemelt előirányzatok teljesítéséről a 
gazdasági irodák vezetőinek írásbeli adatszolgáltatása alapján. 
 

• A Kistérségi Iroda köteles értesíteni az adott önkormányzatot arról, ha év közben a 
normatíva többletigénylés/lemondás mértéke meghaladja az eredeti költségvetésben 
feltüntetett állami normatíva 5 %-át. 
 

• A Kistérségi Iroda vezetője/pénzügyi vezetője meghívása esetén köteles részt venni 
a települések képviselőtestületi ülésein illetve a pénzügyi bizottsági ülésein ahol a közoktatási 
intézményeket is érintő költségvetés-tervezetet, költségvetést, költségvetés-módosítást, 
beszámolót illetve zárszámadást tárgyalnak. 
 

• A Kistérségi Iroda köteles minden olyan analitikus nyilvántartást, normatíva 
igénylés/lemondás adatait a többletköltséget viselő önkormányzat részére – erre irányuló 
igény esetén – megküldeni, amely a beszámolókat, tervezéseket alátámasztja. 
 



• A Kistérségi Iroda köteles minden olyan ellenőrzésről, annak eredményeiről 
beszámolni az érintett önkormányzatnak is, amely az adott intézményt érinti. 
 

• A Társulási Tanács dönt arról, hogy a Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi 
Társulás, a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium, Kollégium és AMI, a Vörösmarty 
Mihály Általános Iskola, Gimnázium és AMI tekintetében a 2011. évre vonatkozóan 
szöveges, a főbb irányelveket tartalmazó koncepciót készít. 
 
 
Felelős: Tóth István  elnök 

              Dr. Farsang Zoltán polgármester 

              Füzesiné Kolonics Ilona polgármester 

              Kurcz Mária polgármester   

              Mészárosné Hegyi Gyöngyi polgármester 

              Oláhné Surányi Ágnes polgármester 

               Takács János polgármester 

               Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika polgármester  

               Wagner Péter polgármester 

               Csordásné Bölcsics Márta főigazgató  

               Bencze Péter főigazgató 

                Szatmáriné Mályi Nóra igazgató 

Határid ő: azonnal 

 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 124/2010. (XII.3) sz. határozata:  

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy 2011. január 31-ig az érintett 

önkormányzatokra és a GKI-ra vonatkoztatva teljes pénzügyi elszámolást készít a 2010. 

december 31-ig fennálló tartozások és kintlévőségek tekintetében. 

Határidő: 2011. január 31.  

Felelős: Tóth István elnök 

Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 

Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető 

 

 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 125/2010. (XII.3) sz. határozata:  

 

A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy 2011. január 1-től pénzforgalmi tervet készít 

a GKI, melyet minden hónap 5-ig a Társulásban részt vevő önkormányzatnak elektronikusan 

megküld.  

 

Határidő: 2011. január 1-től minden hónap 5-e.  

Felelős: Tóth István elnök 

Galambos Zsuzsanna mb. irodavezető 

Nochtáné Sulyok Mariann gazdasági vezető 

 
 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 126/2010. (XII.3) sz. határozata:  

 
A VKTKT Társulási Tanácsa döntött arról, hogy a Mozdulj, Velencei-tó 2011 
programsorozaton való részvételről az érintett önkormányzatok - Gárdony Pázmánd, Sukoró, 
Velence – kötelezettségvállalásaitól függően 2011. február 28-ig dönt. Az érintett 
önkormányzatok a kötelezettségvállalást tartalmazó határozatot  2011. február 15-ig juttatják 
el a Gárdonyi Kistérségi Irodába.  
 
Felelős: Tóth István elnök  
Dr. Virányiné dr. Reichenbach Mónika 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi 
Oláhné Surányi Ágnes 
 
Határidő: 2011. február 15. 
 
 
 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. december 3-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
A VKTKT 127/2010. (XII.3) sz. határozata:  

 
A Tanács a 105/2010 (XI.18) sz. határozatát az alábbiak szerint módosította: a TIOP 1.1.1-

07/1 és a TIOP 1.1.1/09-1 pályázatok eszközbeszerzéséhez szükséges közbeszerzési 

szakértőnek felkéri dr. Schablauer Péter hivatalos közbeszerzési tanácsadót a módosított 

árajánlat alapján történő feladat teljesítésére.  

 

A Tanács felkéri az oktatási referenst, mint a pályázatok projektmenedzserét,  hogy a 
szükséges intézkedéseket tegye meg.  
 

Felelős: Tóth István elnök 

               Galambos Zsuzsanna oktatási referens  

                

Határid ő: azonnal 

 
 
 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 16. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
2010. november 18-án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 110/2010 (XII.3.) sz. határozata: 

 
 

4. A Társulási Tanács a 2011. évre vonatkozóan az alábbi tervezési irányelveket 
határozza meg: 

a. A működőképesség megőrzése, a vállalt feladatok zökkenőmentes és 
hatékony elvégzése, az ehhez szükséges források biztosítása, különös 
tekintettel a közoktatási intézmények esetében 

 
b. Kistérségi honlap aktualizálása 

 
c. Célzott, hatékony és eredményes pályázati munka, a közös célok és 

szándékok összehangolása 
 
d. A fejlesztéshez szükséges források feltárása 

 
 

5. A fenti célok eléréséhez, a biztonságos működés feltételeinek megteremtése érdekében 
szükséges 

 
a. A központi költségvetési források maximális igénybevétele 
 
b. A hazai és európai uniós pályázatokban rejlő lehetőségek eredményes 

kiaknázása 
 

c. A közoktatási intézményekben, és a Kistérségi Irodában a feladatok, a 
feladatokhoz kapcsolódó költségek racionális átgondolása 

 
 

6. A közoktatási intézmények költségvetésének összeállításánál az alábbi, egységes 
irányelveket határozza meg 

 
j. A személyi juttatások előirányzata a soros lépés miatti fizetési fokozat 

emelkedésén kívül béremelést nem tartalmaz 
 
k. Az oktatási referens foglalkoztatásával kapcsolatban felmerült költségek az 

érintett önkormányzatok között felosztásra kerülnek 
 

l. A dologi kiadások esetében a 2010. évi teljesítés adatait kell figyelembe venni 
azzal, hogy a közüzemi díjak tekintetében 6 %-os inflációs emelkedést kell 
alkalmazni 



 
m. Az intézmények költségvetésében az épülettel kapcsolatos beruházás nem 

kerül tervezésre, az önkormányzatok fejlesztési elképzeléseit és az ahhoz 
szükséges forrásokat a saját költségvetésükben szerepeltetik. 

 
n. Az intézmények költségvetésében – igény szerint – felújítás, karbantartás, 

kisjavítás tervezhető 
 

o. Az intézmények költségvetésében vásárolt szolgáltatásként megjelenik a 
gyermekétkeztetés költsége 

 
p. A Társulási Tanács a működési hozzájárulás mértékét felülvizsgálja. 

 
 

q. A Kistérségi Irodában és a közoktatási intézményekben a foglalkoztatotti 
létszámot a 1. számú mellékletben foglaltaknak megfelelően fogadja el. 

 
r. Az intézmények esetében a Társulás tagintézményi szinten összeállított 

koncepciókat fogad el. (2. számú melléklet) 
 
 

7. A VKTKT állandó kiadásai tekintetében az alábbi tervezési irányelveket határozza 
meg:  

 
a. Utazás Kiállítás: Utazás Kiállításon Gárdony Városa évek óta önállóan vesz 

részt. Gyakorlatilag Velence Város részére is fontos az Utazás Kiállítás, de a 
háttértelepülések – különösen azok, amelyek nem tópartiak – részvétele 
illetve anyagi kötelezettségvállalása meggondolandó. 

 
b. Közkincs Kerekasztal: pályázati források bevonásával a továbbműködtetés 

javasolt 
 

c. Szúnyoggyérítés: Több évi tapasztalat alapján Sukoró, Nadap és 
Kápolnásnyék önállóan, saját finanszírozásban végezteti a szúnyoggyérítést, 
miután a kistérségi szervezésben pályázat alapján végzett munka nem 
bizonyult hatékonynak. Egyes háttértelepülések pl.: Pázmánd, Vereb, 
Zichyújfalu egyáltalán nem végeztetett szúnyoggyérítést. A 2010. évi 
tapasztalat alapján részben a kedvezőtlen időjárás miatt a kistérségi 
szervezésben történt szúnyoggyérítés (Gárdony, Velence, Pákozd) az érintett 
lakosság véleménye szerint hatástalan volt. Már a nyári szezonban felmerült 
az, hogy a 2011. évi munka szervezését időben el kell kezdeni, figyelembe 
véve az állami támogatás mértékét (ha lesz), a települések sajátosságai 
alapján szükséges vagy szükségtelen feladatokat (földi-biológiai gyérítés) 
valamint a vállalkozó műszaki lehetőségeit (repülőgép park). Megfelelő 
paraméterek alapján a gyérítésben részt venni kívánó települések összessége 
közös gyérítési munkát végeztethet. 

 
d.  Mozdulj, Velencei -tó: Történjen egy újabb igényfelmérés, hogy a már részt 

vevő települések részéről igényként merül-e fel a 2011. évi részvétel. 
 



e. Info füzet: A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy a VKTKT csak egy 
kiadványt finanszírozzon, lehetőleg pályázati pénzből, ha szükséges a Leader 
csoport együttműködésével. 

 
 

8. Felülvizsgálandóak a Gárdonyi Kistérségi Iroda állandó szerződései és a VKTKT civil 
szervezeteknek  és a Tó Tv –nek adott támogatása.   

 
 
 
Felelős: Tóth István  elnök 

             Galambos Zsuzsanna megbízott irodavezető  

 

Határid ő: 2010. november 30. 

 Galambos Zsuzsanna. Tóth István sk.  
 mb. irodavezető elnök 
 
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, 2010. december 10. 
 
 


